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Glavni in odgovorni urednik
mag. Franci Kotnik

Gore so postale drugo morje?
Prejšnji teden sem na tem mestu namenil 

spremno besedo aktualni tematiki o letošnji tu-
ristični sezoni, ta teden ne grem daleč stran. Go-
vora bo o obisku slovenskih gora, ki so letos za-
radi spremenjenih potovalnih navad doživele 
velik naval. Tudi s strani tistih, ki gorniških tur 
niso vajeni.

Splošna ugotovitev gorskih reševalcev je, 
da si obiskovalci gora pogosto zastavijo pre-
več drzne cilje glede na njihovo usposobljenost 
in opremljenost. Tako pri domačih kot pri tujih 
planincih opažajo slabo obutev, pogosto niz-
ke športne copate z gladkim podplatom, krat-
ke majice in hlače ter (pre)majhne nahrbtnike, v 
katerih ni prostora za primerno opremo.

Na letališču Brnik je od 1. junija do 31. sep-
tembra v pripravljenosti dežurna ekipa za reše-
vanje v gorah v sestavi: gorski reševalec letalec, 
gorski reševalec zdravnik, policist gorske enote 
in posadka helikopterja policije ali vojske. »Hribi 
niso neka modna pista, ampak zahteven teren, ki 
od človeka zahteva znanje, izkušnje in veliko me-
ro odgovornosti,« opozarja Robert Kralj iz letal-
ske policijske enote, glede na situacijo na terenu 
pa se mu zdi, da so »gore postale drugo morje.«

Predsednik komisije za informiranje in anali-
ze pri Gorsko reševalni zvezi Slovenije Jani Bele, 
ki smo ga imeli možnost pred leti poslušati tu-
di v Nazarjah, svetuje, da obiskovalci gora upo-
števajo načelo postopnosti, kar pomeni, da zač-
nejo z lažjimi cilji in se šele ustrezno pripravljeni 

podajo proti zahtevnejšim. V zadnjih letih je na-
mreč opazen porast reševanj nepoškodovanih 
ljudi zaradi izčrpanosti ali zgrešene poti.

Vse več je primerov, ko se ljudje v hribih iz-
gubijo, ker slepo verjamejo navigaciji na preno-
snih telefonih. Ni tako redko, da Google ne ka-
že prav, zato je treba gledati tudi okoli sebe in 
se ravnati po markacijah. Zelo priporočljivo je, 
da planinci s seboj nosijo planinske karte in jih 
znajo uporabljati. Prav tako je treba redno spre-
mljati vreme in se na pot odpraviti dovolj zgodaj. 

Velika previdnost velja tudi pri fotografira-
nju. Obiskovalci gora namreč marsikdaj tvega-
jo preveč, ko želijo na družbenih omrežjih obja-
viti atraktivno fotografijo.

Epidemiološka situacija tudi od planincev 
terja izvajanje ukrepov za preprečevanje širje-
nja okužb, a je v planinskih kočah vsa priporoči-
la težko dosledno upoštevati. Podobno velja za 
varnostno razdaljo na gorskih poteh, je pa pos-
talo obvezni sestavni del opreme planinca tudi 
razkužilo, ki pride zelo prav po prijemanju klinov 
in jeklenic. Prav tako je epidemija prinesla spre-
membe pri delu reševalcev, ki morajo najprej 
poskrbeti za osebno zaščito in zaščito pones-
rečencev.
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Tema tedna, Anketa

Naša anketa
Se v gore odpravimo sami ali v spremstvu izkušenih 
planinskih vodnikov?

Jernej Mazej, Lepa Njiva
V gorah rad zaidem na neoznačene poti, pred-

vsem na območju, ki ga sam dobro poznam. Infor-
macije vedno iščem na spletni strani. Pozanimam 
se tudi pri kakšnem pohodniku, ki je že hodil po 
poteh, kamor sem sam namenjen, in upoštevam 
njegov nasvet. Moram reči, da so bile povsod, kjer 
sem bil letos, planinske poti zelo lepo urejene in 
varne. Vremenska napoved pa je ključnega pomena za načrtovanje poti 
po gorah. Po navadi se v hribe podam s prijateljem, sam pa sem tisti, ki 
izbere cilj in pot, po kateri bova šla. 

Robi Fedran, Gornji Grad
Z družino se pogosto odpravimo v hribe, infor-

macije o urejenosti poti in kam se bomo poda-
li, poiščemo na spletni strani. Do sedaj smo se 
držali markiranih poti, ki so bile vedno zgledno 
urejene. Ker se v hribe pogosto podamo z otroko-
ma, vedno preverim tudi vremensko napoved. Do 
sedaj se nismo odločili za organizirane planinske 
izlete s planinskim vodnikom.

Ema Kolenc, Nazarje
Kakšne so planinske poti, težko ocenjujem, ker 

sama nisem ne vem kakšen hribolazec. Raje se 
odpravim po kakšni sprehajalni poti. Ko se bom 
odločila za izlet v gore, se bom podala z izkuše-
nim planinskim vodnikom v skupini. Sicer pa, ka-
dar se odpravljamo na takšno pot, je pametno 
upoštevati tudi vremensko napoved.

Pripravila in fotografirala Marija Šukalo

Kristina Golob, Robanov Kot
Po neoznačenih poteh v gorah ne pohajam po-

gosto, se pa tega postopoma navajam in po njih 
hodim v družbi izkušenih vodnikov. Planinske po-
ti v Sloveniji so na splošno lepo urejene, pogosto 
se opazijo sveže markacije, nove jeklenice in klini, 
tudi stari po navadi dobro varujejo. O stanju poti 
se vedno vnaprej pozanimam in v primeru zaprtja 

zaradi obnove ali če ocenim, da je preveč poškodovana, izberem kakšno 
drugo pot. En rahlo zrahljan klin ali manj napeta »zajla« nista prevelika 
ovira, v gorah tako ali tako moramo biti previdni in pazljivi. Pomembno 
je vnaprejšnje preverjanje vremenske napovedi in sprotno spremljanje 
vremenskih sprememb. Temu primerno planiram pot. Po navadi grem v 
gore v družbi fanta, družine ali sama. V planu je tudi višji vzpon v tujini, 
kjer bomo morali imeti gorskega vodnika. 

Nives Krebs, Luče
V gore hodim po označenih poteh. Informacije 

o poteh, ki jih še ne poznam, pogosto poiščem na 
spletnih straneh. Trenutne izkušnje z urejenostjo 
poti so dobre, če bi naletela na poškodovan del 
poti, ki je nevaren za prehod, bi se raje obrnila na-
zaj. Pri načrtovanju vedno upoštevam vremensko 
napoved in se v primeru slabega vremena ne od-
pravljam v gore.  

NESREČE V GORAH V PORASTU

Na našem območju se letos nobena nesreča ni končala s 
smrtnim izidom

Z lepim poletnim vremenom se 
obisk gora vedno močno poveča, 
s tem se dvigne tudi število manj 
ali bolj hudih nezgod v gorah. Le-
tošnje, s covid-19 zaznamovano le-
to je glede tega enako, spremenila 
pa se je struktura obiskovalcev. V 
gorah prevladujejo slovenski pla-

ninci, in če so lani med ponesreče-
nimi prevladovali tujci, letos pre-
vladujejo Slovenci. Tudi letos brez 
smrtnih žrtev ni šlo. V Kamniško-

-Savinjskih Alpah so gorski reše-
valci v poletnih mesecih že nekaj-
krat posredovali. Na tem območju 
se letos nobena nesreča ni konča-
la s smrtnim izidom.
ŠTEVILO INTERVENCIJ V GORAH 

STRMO RASTE
Dejstvo je, da število reševalnih 

intervencij v gorah opazno naraš-
ča, saj se je v petletnem obdobju 
povečalo za kar 40 odstotkov. Tu-
di v letošnjem letu so na Gorski re-
ševalni zvezi Slovenije (GRZS) iz-
vedli že veliko reševalnih akcij, se-
veda najmanj v času epidemije. V 
obdobju pred korono, od 1. janu-
arja do 15. marca, so izvedli 82 re-
ševalnih akcij, sedem jih je bilo s 
smrtnim izidom. V obdobju epide-
mije (od 15. marca do 15. maja) je 

bilo posredovanj manj, 43, vendar 
tudi takrat sedem s tragičnim kon-
cem. Od 15. maja do 15. julija se je 
število posredovanj znova podvoji-
lo, bilo je 86 reševalnih akcij, od te-
ga kar 32 v roku dveh tednov, od 1. 
do 15. julija, ko je planinska sezona 
že na vrhuncu.

ZANAŠANJE NA NAVIGACIJO V 
GORAH JE TVEGANO

Vzroki za nesreče so v prvi vrsti 
fizična in psihična nepripravlje-
nost planincev, podcenjevanje raz-
mer in pomanjkljiva oprema. Ved-
no bolj v ospredje stopa problema-
tika pomanjkljivih informacij. Neiz-
kušeni planinci se pri načrtovanju 
poti preveč opirajo na informacije 
s spleta, poti iščejo preko naviga-
cije na telefonu. 

Tudi pred par tedni so gorski 
reševalci reševali planinca, ki sta 
se zaradi zanašanja na navigaci-
jo izgubila na območju pod Veli-

ko planino. V zadnjih letih število 
takšnih primerov narašča, zato v 
GRZS opozarjajo pohodnike, da so 
v Googlov zemljevid vrisane šte-
vilne že opuščene planinske ali 
pastirske poti in se pri načrtova-
nju poti ne gre zanašati zgolj na 
te podatke.

7 posredovanj
je bilo od 1. junija do 20. avgusta 
opravljenih na območju Zgornje 
Savinjske doline.

Za kar 40 odstotkov
se je povečalo število 
reševalnih intervencij v gorah v 
petletnem obdobju.
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Tema tedna, Aktualno

INTERVENCIJE NA OBMOČJU DOLINE BREZ 
SMRTNIH PRIMEROV

Na območju Zgornje Savinjske doline, ki spa-
da v pristojnost celjske postaje GRZS, je bilo v 
času od 1. junija do 20. avgusta opravljenih zgolj 
sedem posredovanj, večina s strani GRS Celje in 
dežurne ekipe GRS iz Brnika. 

16. avgusta so gorski reševalci iskali planin-
ca na območju Korošice, našli pa so ga v bliži-
ni planinskega doma. 13. avgusta so posredovali 
na Golteh, kjer je pohodnico ob stiku z električ-
nim pastirjem stresla elektrika, pri tem si je poš-
kodovala nogo. 

Nekaj dni prej je helikopter letalske policijske 
enote z dežurno ekipo GRS z Brnika posredo-
val na planini Loka pod Raduho, kjer je planinca 
obšla slabost. V Solčavi so istega dne posredo-
vali reševalci GRS Koroške ter oskrbeli in prene-
sli do reševalnega vozila planinko, ki si je na po-
ti na planino Grohat zlomila nogo. 

Konec julija je planinca na planini Podvežak 
obšla slabost, aktivirani so bili reševalci GRS Ce-
lje in posadka s helikopterjem Slovenske vojske 
z dežurno ekipo GRS na krovu. Obolelega so pre-
peljali v UKC Ljubljana. 

V juliju so bili reševalci GRS Celje še dvakrat 

ga prevzeli reševalci GRS Celje. Ekipa GRS Ce-
lje je bila aktivirana tudi v začetku julija, ko se je 
na območju Kalskega Grebena v občini Ljubno 
v gozdu izgubila mlajša pohodnica, vendar je bi-
la iskalna akcija preklicana, saj so pohodniki že 
sami našli izgubljeno pohodnico. 

LETOS V PLANINAH VEČ NEIZKUŠENIH 
PLANINCEV

Iz Planinske zveze Slovenije (PZS) so sporo-
čili, da je letošnje leto več obiskovalcev v ko-
čah v sredogorju, manj pa v visokogorju. Ve-
činoma so to Slovenci, veliko jih je na planin-
skih kočah unovčilo turistične bone. Tudi za-
radi tega je pričakovati, da je letos med njimi 
več takšnih, ki planin sicer ne obiskujejo re-
dno. Za planinski turizem je dobro, da bo njiho-
vo ponudbo spoznalo več Slovencev in se ta-
ko za takšno preživljanje dopusta odločilo še 
večkrat. Prav zaradi neizkušenosti teh obisko-
valcev planin in gora pa na PZS še toliko bolj 
opozarjajo, da se vsak, ki se poda v gore ali 
planine, na pot dobro pripravi. 

Tekst in foto: Tatiana Golob

Še na tako prijetni planinski poti previdnost ni nikoli odveč.

Jani Bele, 
predsednik komisije za informiranje in 
analize pri GRZS, 

je na svojem predavanju v Nazarjah pred leti 
govoril o tem, kaj vse je potrebno za varno hojo 
v gorah v poletnem času. Izpostavil je, da je tre-
ba pred vsakim odhodom v gore poznati pogoje 
in razmere, ki pohodnika čakajo na poti. Že dneve 
pred turo je potrebno spremljati vremenske napo-
vedi in posebnosti vremena za izbrano območje. 

Zelo priporočljivo je narediti načrt poti in jo pri-
lagoditi sposobnostim najšibkejšega člana izle-
ta. Vedno je potrebno preveriti odprtost planin-
skih koč in stanje planinskih poti. Nujna je ustre-
zna oprema, na kar ljudje po besedah Beleta vse 
prevečkrat pozabijo. Treba je imeti ustrezna obla-
čila za primer naglega poslabšanja vremena, pri-
merno planinsko obutev, najbolje, da je visoka, za-

radi zaščite gležnjev. Vso potrebno opremo je treba znati uporabljati. V nahrbtnik spadajo tudi krema 
za zaščito pred soncem, energijski prigrizki, pijača in mobilni telefon z napolnjeno baterijo.

pozvani. 8. julija je na območju Velikega Rogat-
ca obstal planinec, reševalci so ga varno s he-
likopterjem pospremili do prve kmetije, kjer so 

POMURSKI SEJEM 

Letošnji sejem Agra se seli na splet 
V tem času bi ob običajnih pogojih moral po-

tekati 58. sejem Agra v Gornji Radgoni. V skrbi za 
zdravje razstavljavcev in obiskovalcev je družba 
za letos odpovedala vse sejme v klasični obli-
ki. Mednarodni kmetijsko-živilski sejem Agra pa 
bodo pripravili 7. septembra v spletni obliki.

PRIJAVLJENI ŽE ŠTEVILNI RAZSTAVLJAVCI
Iz družbe Pomurski sejem so ob tem spo-

ročili: »Na letošnji sejem Agra so se že prija-

vili številni razstavljavci, ki si tako kot mi že-
lijo hitrejšega okrevanja kmetijstva, živilstva 
in gospodarstva nasploh. Sodelovanje so po-
trdile mnoge strokovne in panožne organiza-
cije, ki si skupaj z nami želijo hitrejše rasti sa-
mooskrbe, spletanja novih strokovnih zavez 
in izmenjave spoznanj. Odlično udeležbo in 
rezultate so zabeležila tudi mednarodna oce-
njevanja kakovosti mesnih, mlečnih izdelkov, 

brezalkoholnih pijač, vin, medenih pijač, me-
du in embalaže. 

NA SPLETU TUDI AKTUALNI PROJEKTI
Vsebin, izdelkov, storitev in novih spoznanj, ki 

ponujajo višjo kakovost življenja in trajnostni ra-
zvoj, je obilica. Ob njih pa bo Spletni sejem Agra 
2020 predstavil tudi aktualne projekte, poveza-
ne z agroživilstvom, kmetijstvom in turizmom.«

Marija Lebar
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Zdravstvo

NAROČANJE PACIENTOV ZA LABORATORIJSKE PREISKAVE

Sistem naročanja uveden zaradi zagotavljanja varne razdalje 
med pacienti

V nazarski zdravstveni postaji si čakalnico delita laboratorij 
in ambulanta družinske medicine, zato so uvedli naročanje na 

laboratorijske preiskave. 

V poletnem času so v laborato-
riju v zdravstveni postaji Nazarje 
uvedli naročanje pacientov na uro. 
Medicinske sestre v splošnih am-
bulantah zgornjesavinjskih zdra-
vstvenih postaj pacientom ob pre-
jemu napotnice podajo proste ter-
mine v laboratoriju, pacienti pa si 
lahko sami izberejo termin, ki jim 
odgovarja. Sistem naročanja ve-
lja za nenujne primere, nujne paci-
ente laboratorij sprejme takoj, brez 
določitve termina. Pacienti konce-
sionark se morajo naročiti sami, 
saj so se koncesionarke odločile, 
da pacientov ne bodo naročevale.

PROSTORSKA STISKA V 
ČAKALNICI

»Z naročilom pacientov urejamo 
zares kritično stanje v obeh čakal-
nicah zaradi velike prostorske sti-
ske v zdravstveni postaji Nazarje. 
Ambulanta SA3, zdravnice Sanje 
Kecman-Prodan, nima svoje ča-
kalnice, čakalni prostor si deli z la-
boratorijem, posledično ne more-
mo upoštevati cele vrste predpi-

NOVI KORONAVIRUS

Število okuženih se veča tudi v Zgornji Savinjski dolini

V SVETU
V Nemčiji so konec preteklega tedna v enem dnevu potrdili več kot 

2.000 primerov okužbe s covidom-19, kar je največ od konca aprila, iz 
Italije so poročali o več kot tisoč novih okužb, največ od konca karante-
ne 12. maja. Z boleznijo covid-19 je do srede po uradnih podatkih umrlo 
824 tisoč ljudi. Z novim koronavirusom se jih je po vsem svetu okužilo 
več kot 24 milijonov, 16 milijonov jih je že ozdravelo.

Po 543 testiranjih smo v Slove-
niji v nedeljo, 23. avgusta, zabele-
žili 14 novo okuženih z novim ko-
ronavirusom, med temi je bila ena 
okužba potrjena v občini Rečica ob 
Savinji. Na bolnišničnem zdravlje-
nju je bilo 17 oseb, nihče ni bil na 
intenzivni negi, ena oseba je bi-
la odpuščena. Umrli sta dve ose-
bi, skupaj je v Sloveniji zaradi co-
vida-19 umrlo 133 oseb.

VELIKO OKUŽB VNESENIH S 
HRVAŠKE 

Dnevno število okuženih je ne-
koliko nižje, kot je pričakovati ob 
sobotah in nedeljah, ko je tudi te-
stiranj manj. Se je pa v preteklem 
tednu dnevno število novo okuže-
nih dvignilo največ na 43 oseb. Ve-
liko okužb je bilo v Slovenijo vnese-
nih s Hrvaške, večino so jih vnesli 
mladi. Razen že omenjene okužbe 

na Rečici so v tej občini do srede 
potrdili štiri nove okužbe in dve v 
občini Ljubno. 

KONEC DOPUSTOV, ZAČETEK 
POUKA

V preteklem tednu je bilo največ 
govora o 14-dnevni karanteni po 
prihodu s Hrvaške. Odločbe o ka-
ranteni so začeli državljanom Slo-
venije ob prehodu v domovino vro-
čati v ponedeljek ob polnoči. 

Kot trenutno kaže, se bodo šo-
larji in dijaki za šolske klopi vrnili s 
1. septembrom. Za izvajanje pouka 
je bil izbran tako imenovani model 
B. V praksi gre za podobno izvaja-
nje vzgojno-izobraževalnega pro-
cesa, ki je že potekalo letos po pre-
kinitvi zaradi epidemije.

MODEL B
Izvajanje pouka in aktivnosti po 

modelu B je predvideno skladno z 

omejitvami, ki jih določa Nacional-
ni inštitut za javno zdravje. Šola or-
ganizacijo dela pripravi tako, da 
pouk poteka po urniku, ki v največ-
ji možni meri preprečuje mešanje 
učencev med seboj. Učenci med 
odmori ostajajo v učilnicah. Šola 
določi sistem prihajanja in odhaja-
nja učencev v šolo in iz šole, izva-
janje šolske prehrane, evidentira-
nje učencev pri obveznih in neob-
veznih izbirnih predmetih, način iz-
vajanja jutranjega varstva, podalj-

šanega bivanja in omejitve pri iz-
vajanju interesnih dejavnosti. Do-
loči tudi protokol za razkuževanje 
in vzdrževanje higiene. 

O izvajanju pouka na šolah po 
modelu B bo odločila vlada s skle-
pom oziroma ministrica, pristojna 
za izobraževanje, kadarkoli med 
šolskim letom, če bodo zdravstve-
ne razmere takšne, da pouka po 
starem modelu ne bo mogoče iz-
vajati. 

Štefka Sem

sov in protokolov,« je sistem naro-
čanja obrazložila direktorica Zgor-
njesavinjskega zdravstvenega do-
ma Nazarje Božena Herzog. »V 
tem prostoru je bila gneča ob viso-
kih urah ogromna, tudi po 30 paci-
entov je čakalo na ambulanto in la-
boratorij.«

VARNOSTNE RAZDALJE NI BILO 
MOGOČE ZAGOTOVITI

»Zdravi pacienti so bili pome-

šani z bolnimi, kar je bila velika 
težava že v času gripe, že prej so 
s tem kršili vse predpise,« je po-
vedala Herzogova. Po izbruhu no-
vega koronavirusa je stanje v jut-
ranjih urah postalo nevzdržno. Ni-
ti zahtevane razdalje med pacien-
ti niso mogli vzdrževati, kaj šele 
ločevati potencialno okuženih od 
zdravih, kot je predpisano. Razpo-
reditev naročenih pacientov v la-

boratoriju delno rešuje to težavo, 
ker lahko držijo vsaj razdaljo v ča-
kalnici. 

ODVZEMNO MESTO NA 
LJUBNEM

»Dodatno bomo zelo verjetno 
uvedli še eno odvzemno mesto v 
zdravstveni postaji na Ljubnem ob 
Savinji, ki bi prispevalo k manjši 
gneči v Nazarjah, poleg tega bo za 
del pacientov iz zgornjega dela do-
line tudi bistveno krajša pot,« je o 
predvideni novosti povedala Her-
zogova. 

Sistem naročanja so uvedli v 
dopustniškem času, ko je manj-
ši naval pacientov, pričakujejo pa 
tudi kakšne predloge pacientov 
ali opisane težave, na osnovi ka-
terih bodo sistem popravljali, da 
bo kar najbolj prijazen do pacien-
tov. »Za zdaj do mene pripombe 
še niso prišle, verjamem pa, da bo 
nekaterim pacientom spremem-
ba ustrezala, nekaterim pa mogo-
če manj.«

Štefka Sem
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OBČINA NAZARJE

Slavnost ob prazniku 
vendarle bo

Nazarski župan Matej Pečovnik je prejšnji 
teden sprejel odločitev, da bodo ob občinskem 
prazniku 18. septembra vendarle pripravili slav-
nostno sejo s podelitvijo letošnjih občinskih in 
županovih priznanj. Izveden bo tudi spremljajo-
či kulturni program. 

Slovesnost bo organizirana v skladu in z upo-
števanjem vseh predpisov zdravstvene stro-
ke za preprečitev širjenja novega koronavirusa, 
število udeležencev bo omejeno. 

Marija Lebar

PODJETJE JAGROS

Poslujejo dobro, se razvijajo in iščejo nove 
priložnosti

Podjetje Jagros je nedavno začelo z gradnjo 
novega supermarketa Jager v neposredni bližini 
krožišča pri avtobusni postaji v Mozirju. Podje-
tje, v okviru katerega posluje 40 poslovalnic tr-
govin Jager, je med epidemijo novega koronavi-
rusa poslovalo stabilno.

ZAHTEVNO POSLOVANJE V ČASU EPIDEMIJE
Boštjan Jager, direktor Jagrosa, odgovoren 

za živila, tekstil, marketing, finance in kadre, je 
za STA povedal, da je bilo poslovanje v tistem 
obdobju zahtevno, saj so v podjetju lahko obra-
tovali le agro in živilski oddelki. Večino blaga so 
kupcem vozili na dom. Podjetje je moralo zapre-
ti gostinske obrate, tekstilne trgovine, delno tu-

di tehnične oddelke. Večjega upada poslovanja 
Jagros kljub temu ni zabeležil.

VSESKOZI VISOKO LIKVIDNO PODJETJE
Lani je podjetje ustvarilo 145,5 milijona evrov 

prihodkov in 8,2 milijona evrov čistega dobič-
ka, v osnovna sredstva so investirali 11,6 milijo-
na evrov. Podjetje Jagros je, kot je za STA pouda-
ril Jager, vseskozi visoko likvidno. Trgovine ima-
jo predvsem na Štajerskem, a so prisotni tudi v 
drugih regijah. Trgovine Jager oskrbujejo iz logi-
stičnega centra v Mestinju. 

LANI PRAZNOVALI 30-LETNICO
Podjetje Jagros je družinsko podjetje. Lani je 

praznovalo 30-letnico poslovanja, prvo trgovino 
sta zakonca Franc in Marija Jager leta 1989 odpr-
la v Tržišču v Rogaški Slatini. »Smo eno redkih slo-
venskih družinskih podjetij, kjer je že aktivna tretja 
generacija, in poslujemo dobro, se razvijamo in iš-
čemo nove priložnosti,« je povedal Boštjan Jager.

IS

145,5 milijona evrov 
prihodkov in 8,2 milijona evrov čistega 
dobička je podjetje Jagros ustvarilo lani.

ŠIRITEV SISTEMA DALJINSKEGA OGREVANJA V MOZIRJU

Z biomaso bodo nadomestili okoli 70.000 litrov 
kurilnega olja letno

Po 15. avgustu je izvajalsko podjetje Bioma-
sa Luče pričelo z gradbenimi deli v Mozirju, na 
Savinjski in Praprotnikovi ulici. Z namenom šir-
jenja sistema daljinskega ogrevanja, po kate-
rem bodo na sistem priključili večstanovanjske 
objekte na Praprotnikovi ulici in Savinjski cesti 
22, bodo zainteresirano javnost povabili tudi na 
predstavitev izvedbe širitve. 

OSKRBO S TOPLOTO IZVAJA PETROL 
PREKO EKOENA 

Petrol, slovenska energetska družba Ljublja-
na, je 8. novembra 2018 postala stoodstotni la-
stnik družbe Ekoen. Slednja je decembra 2005 
z Občino Mozirje sklenila 20-letno koncesijsko 
pogodbo za proizvodnjo in distribucijo toplote 
na dveh območjih občine, OŠ Mozirje in Podro-
žnik. Petrol zato sedaj preko Ekoena izvaja oskr-
bo s toploto iz biomase v mozirski občini. 

LANI IZRAŽEN INTERES PO PRIKLJUČITVI 
NOVIH OBJEKTOV

Na Petrolu so po pobudi izvedli tehnično eko-
nomsko analizo in ugotovili, da bi ob pridobitvi 
nepovratnih sredstev za uvajanje obnovljivih vi-
rov energije pridobili vsi. Idejna zasnova je bila 
lani julija predstavljena potencialnim uporabni-
kom in ob izraženem pozitivnem odzivu so pris-

topili k projektiranju. Marca letos so pridobili 
gradbeno dovoljenje, mesec kasneje pa s strani 
potencialnih uporabnikov predpogodbe.
IZGRADNJA ŠIRITVE DO KONCA SEPTEMBRA

S širitvijo sistema bodo v desetih večsta-
novanjskih objektih okoli 70.000 litrov fosilne-
ga kurilnega olja nadomestili z obnovljivimi vi-
ri energije. S tem bodo na letni ravni uporab-
nikom zmanjšali stroške med 15 in 30 odstotki. 

Prav tako bodo odpadle skrbi okoli nabave rea-
genta, servisiranja skupnih kotlovnic in dimni-
karskih storitev.

Izgradnja širitve bo potekala do konca sep-
tembra. V tem času bodo načrtovane objekte 
brezplačno priključili. 

PROJEKT ŠIRITVE BODO PODROBNO 
PREDSTAVILI

Predstavitev izvedbe in sklenitev pogodb 

bo 8. septembra v Kulturnem domu Mozirje. 
Na predstavitvi bodo projekt širitve podrob-
no predstavili in odgovorili na vprašanja. S tem 
želijo investitorji odpraviti še morebitne zadnje 
dvome pred priključitvijo na sistem daljinskega 
ogrevanja.

Tekst in foto: Benjamin Kanjir

Širjenje sistema daljinskega ogrevanja poteka med starim občinskim objektom, preko 
Savinjske ceste in naprej mimo zdravstvenega doma na Praprotnikovo ulico.
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OBČINA GORNJI GRAD

Zamenjali okna na šolski 
telovadnici

V času šolskih počitnic so v telo-
vadnici gornjegrajske osnovne šo-
le zamenjali okna, montirali senči-
la in zaščitne mreže. Vrednost in-
vesticije je bila slabih 30.000 evrov. 
Poleg tega so uredili vhodni plato 
pred nižjo stopnjo. V šoli pravkar 
izvajajo beljenje.

VEČ VZDRŽEVALNIH DEL MED 
KORONO

Zamenjava oken v telovadnici je 

bila planirana že dlje časa. Zame-
njati bi bilo treba tudi parket, a bo 
ta investicija morala počakati, med 
drugim tudi zaradi pobude, da bi 
se telovadnica povečala. Na šoli je 
bilo več vzdrževalnih del in preu-
reditev narejeno v času, ko so bi-
le zaradi novega koronavirusa šole 
zaprte. Med drugim so takrat preu-
redili tehniško učilnico. 

Štefka Sem

OBČINA MOZIRJE

Pridobili novo šolsko knjižnico 
in pod v športni dvorani

V času počitnic so se v mozirski 
osnovni šoli lotili gradnje nove 
knjižnice. Gradbena dela bodo do 
začetka pouka zaključili. Ostala 
dela v knjižnici naj bi bila konča-
na oktobra, ko bo prostor predan 
namenu. Pred časom so se lotili 
tudi zamenjave in obnove poda v 
športni dvorani, dela so že zaklju-
čena.

KNJIŽNICA V TELOVADNICI, 
UČILNICA V KNJIŽNICI

Dosedanja knjižnica na mo-
zirski šoli je že dolgo premajhna 
za potrebe šolarjev. Sedaj jo gra-
dijo v večnamenskem prostoru, ki 
ga uporabljajo kot telovadnico. No-

va bo imela skupno površino dob-
rih 100 kvadratnih metrov. Sedanjo 
bodo po besedah župana Ivana 
Suhoveršnika potrebovali za učil-
nico, saj se je število šolskih otrok 
in s tem oddelkov povečalo.
OBNOVA IN UPORABA ŠPORTNE 

DVORANE
Zamenjava poda v športni dvo-

rani je bila nujna, saj je prišlo do 
izliva vode. Dela so izvedli v pole-
tnem času in so že zaključena. Ob-
čina je pred kratkim objavila javni 
poziv za uporabo športne dvorane 
za sezono 2020/21. Prijave so zbira-
li do 18. avgusta.

Štefka Sem

ZAČETEK NOVEGA ŠOLSKEGA LETA

Učenci marsikje v prenovljene šolske prostore 
Kljub izjemnim razmeram in ne-

katerim spremembam glede pote-
ka pouka, bodo ponekod učence 
pričakali preurejeni ali prenovlje-
ni šolski prostori. Zgornjesavinjske 

občine so v dogovoru s šolami ali 
pa so šole same financirale neka-
tera vzdrževalna dela in sanacije, 
ki bodo poskrbele za boljše poču-
tje učencev in zaposlenih.

OSNOVNA ŠOLA LJUBNO OB 
SAVINJI

V času počitnic so na ljubenski 
osnovni šoli potekala obsežna pre-
novitvena dela. Eden večjih projek-
tov je bil namestitev brezžičnega 
tako imenovanega WIFI omrežja. 
Pridobitev je še posebej pomemb-
na pri izvajanju pouka na daljavo. 
Za to so iz evropskih sredstev us-
peli pridobiti 63-odstotno nepo-
vratno financiranje. 

Prenovili so pod v avli jedilnice, 
parkete v skoraj polovici učilnic in 

garderobe 1. in 2. triade. Številne 
prostore so prebelili, pri zadnjem 
vhodu v šolo bo nameščen vetro-
lov. V veliki telovadnici so zame-
njali neustrezno ogrevanje, v obeh 
telovadnicah so na okna namestili 
sodobna odpirala.

Ravnatelj mag. Samo Kramer 
je povedal: »Zaradi dodatnega od-
delka vrtca smo napravili nekaj or-

ganizacijskih sprememb in uspo-
sobili novo igralnico.« V ostalih 
igralnicah so izvedli nov vodovo-
dni sistem in namestili novo ke-
ramiko. Zamenjali so več dotraja-

nih vrat, vrtčevske otroke in njiho-
ve starše pa jeseni pričakuje nov 
vhod in ustrezna varnostna vrata. 
OSNOVNA ŠOLA BLAŽA ARNIČA 

LUČE
Na Podružnični osnovni šoli v 

Solčavi letos ni bilo večjih vlaganj, 
je povedala ravnateljica Andreja 
Urh, so pa zato izvedli precej izbolj-
šav na matični šoli v Lučah. V spo-

dnjih prostorih so eno izmed bivših 
igralnic vrtca preuredili za potrebe 1. 
razreda in temu primerno prilagodi-
li garderobo in sanitarije. Tudi nek-
danjo prazno učilnico v prvem nad-
stropju so usposobili za pouk. Na-
mestili so nova strešna okna, polo-
žili nov pod in prenovili električno 
napeljavo. Pohištvo so poiskali med 
svojimi zalogami. »Neuporabljenih 
prostorov sedaj nimamo več,« je 
pojasnila ravnateljica.

Občina je za omenjeno preno-
vo iz proračuna namenila okoli 10 
tisoč evrov. Poleg tega so pri šo-
li delno obnovili oziroma pokrpa-
li asfalt, ki je bil poškodovan pri 
gradnji športnega centra.

OSNOVNA ŠOLA NAZARJE
Občina Nazarje letos ureja nov 

pristop do šole, v sami šoli pa več-
jih investicij ni bilo. So pa zato po-
tekala obsežna sanacijska dela na 
Podružnični šoli v Šmartnem ob 
Dreti. 

V skladu s projektom je izvaja-
lec uredil štiri nove prostore sani-
tarij, in sicer po dve v pritličju in 
v prvem nadstropju. V sanitarijah 
so znižali previsoke strope in po-
ložili keramiko. Doslej oskrba s to-
plo vodo ni bila urejena, zato so se-
daj uredili tudi toplotno črpalko za 
stalno zagotovitev tople vode in ra-
zvod vode po sanitarijah in učilni-
cah.

Potem ko je občina lani pri šmar-
ški šoli uredila novo greznico, bodo 
letošnja dela bistveno pripomogla 
k boljšemu videzu in zlasti funkcio-
nalnosti zgradbe. Za projekt bo ob-
čina iz proračuna namenila oko-
li 45 tisoč evrov skupaj z DDV-jem.

V Nazarjah potekajo še več-
ja prenovitvena dela v tamkajšnji 
športni dvorani. Gre za prenovo 
parketa in razsvetljave. Na občini 
računajo, da bodo dela zaključena 
prihodnji teden.

Marija Lebar

63-odstotno 
nepovratno financiranje so pridobili 
na ljubenski osnovni šoli za 
namestitev brezžičnega omrežja.

V Lučah so prenovili dotrajan asfalt ob šoli in športni dvorani. 
(Fotodokumentacija Občine Luče)
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HISENSE GORENJE

Namesto odpuščanja nove 
zaposlitve

Medtem ko so spomladi zaradi 
krize, ki jo je povzročila pandemi-
ja, napovedovali odpuščanja, sedaj 
zaradi rekordnih naročil v velenj-
skem delu Gorenja Hisense išče-
jo nove delavce. Zaradi spremenje-
nih delovnih okoliščin so avgusta 
zaposlili nekaj več kot 300 novih 
delavcev, do oktobra jih bodo pot-
rebovali še enkrat toliko. Gre za za-
poslitve za določen delovni čas, po 
večini do konca leta z možnostjo 
podaljšanja, k iskanju novih delav-
cev pa pozivajo tudi zaposlene. 

200 EVROV NAGRADE ZA 
NOVEGA DELAVCA

Po poročanju STA imajo v Gore-
nju v tem času rekorden porast na-
ročil. Do konca leta so naročila v 
primerjavi z lani vsak mesec večja 
za več kot 30 odstotkov, od 15- do 
20-odstotno rast naročil pričakuje-
jo tudi v začetku prihodnjega leta. 
Ob siceršnjem običajnem porastu 
naročil v tem delu leta zaradi se-
zonske proizvodnje beležijo letos v 
tem času rekordno povečanje.

Zaradi povečanega obsega dela 
v Gorenju zdaj mrzlično iščejo no-
ve delavce. Po pomoč so se obrnili 
tudi na zaposlene v podjetju, ki jim 
ponujajo denarno nagrado v višini 
200 evrov bruto za vsakega nove-
ga delavca, ki ga pripeljejo v pod-
jetje. 

DOSLEDNO IZVAJANJE 
PREVENTIVNIH UKREPOV

Svojevrsten izziv za vodstvo 
družbe je tudi zajezitev širjenja no-
vega koronavirusa. S tem namenom 
so v Gorenju sprejeli številne stroge 
ukrepe za prilagajanje nastali situa-
ciji, sindikat pa napoveduje zahtevo 
po dodatkih za zaposlene, ker dela-
jo v izjemnih okoliščinah.

V Gorenju so sicer še spomladi 
kitajski lastniki napovedovali od-
puščanja okrog tisoč zaposlenih, 
pripravljal se je program presežnih 
delavcev, a so nato dobili večje šte-
vilo naročil za avgust, september 
in oktober, junij pa je bil prvi dobič-
konosen mesec v letošnjem letu. 

Barbara Rozoničnik

PODJETJE PODKRIŽNIK KLJUB KORONSKI KRIZI POSLUJE DOBRO

Načrtujejo prihodke na ravni lanskoletnih

Generalni direktor Iztok Podkrižnik: »Naši cilji za prihodnost se 
nanašajo na nadaljnji razvoj in proizvodnjo inovativnih produktov z 

visoko dodano vrednostjo.«

Podjetje Podkrižnik iz Nazarij, ki 
izdeluje pogonske sklope in speci-
alne ter kompleksne dele iz kovi-
ne in plastike, letos kljub koronski 
krizi posluje stabilno. Kot je za STA 
povedal generalni direktor in la-
stnik podjetja Iztok Podkrižnik, so 
marca in aprila beležili rahel upad 
naročil, a za letošnje leto vseeno 
načrtujejo prihodke na ravni lan-
skoletnih.
PRERAZPOREJEN DELOVNI ČAS 

IN KORIŠČENJE DOPUSTOV
V času vladnih ukrepov, ko so bi-

le šole in vrtci zaprti, so po bese-
dah Podkrižnika težave staršev re-

ševali s prerazporejenim delovnim 
časom, zaradi rahlega upada na-
ročil pa so zaposleni koristili letne 
dopuste.
NAČRTUJEJO PRIHODKE V VIŠINI 

42 MILIJONOV EVROV
Kljub spomladanskemu upadu 

naročil podjetje letos po Podkrižni-
kovi oceni posluje stabilno, približ-
no tako kot lani. Prvi mož družbe, ki 
največ prihodkov ustvari s skupino 
Bosch in je že 20 let njen sistemski 
dobavitelj, pričakuje, da jim bo le-
tos v skupini, v kateri je poleg ma-
tičnega podjetja še nemška družba 
ORA Drive, uspelo ohraniti lanske 
prihodke v višini 42 milijonov evrov.

ŠE VEČ POZORNOSTI 
OBSTOJEČIM IN NOVIM KUPCEM

Zaradi velike razpršenosti pro-
duktnega portfelja se podjetje tu-
di v finančni in gospodarski krizi 
pred desetletjem ni soočalo z ve-
čjim upadom prihodkov. Letošnja 
koronska kriza prav tako ni ob-
čutneje posegla v obseg naročil, 

ki so ostala približno na ravni iz le-
ta 2019. Kljub temu po besedah ge-
neralnega direktorja še več pozor-
nosti posvečajo obstoječim in no-
vim kupcem iz različnih panog.
170 ZAPOSLENIH V SLOVENIJI IN 

100 V NEMČIJI
V Sloveniji je v podjetju Podkriž-

nik 170 zaposlenih, v Nemčiji pa 
še 100 delavcev. Podkrižnik je leta 
2018 blizu Frankfurta prevzel Bos-
ch Rexrothovo proizvodno lokacijo, 
tamkajšnje podjetje ORA Drive pa 
velja za kompetenčni center za vi-
soko precizno tehnologijo ter sklo-
pe za elektromobilnost, robotiko in 
hidravliko.

TRIMILIJONSKA INVESTICIJA V 
RAZVOJ ELEKTROMOBILNOSTI IN 

ROBOTIKE
Družinsko podjetje, znano po so-

dobni in visoko avtomatizirani to-
varni v Nazarjah, v času koronske 
krize nobenega od zaposlenih ni 
poslalo na čakanje na delo, inve-
stiralo pa je tri milijone evrov pred-
vsem v nove tehnologije za razvoj 
elektromobilnosti in robotike. V 
največji meri bodo vlagali na nem-
ški proizvodni lokaciji.

POGONSKI SISTEMI NA 
PODROČJU E-KOLES IN E-PLOVIL

Ključni izvozni trgi za podjetje 
ostajajo trgi EU. Poleg Boscha so 
njihovi glavni kupci nemški druž-
bi Geze in Ebmpapst Zeitlauf, bel-
gijska Rf-t, švedska Atlas Copco 
in japonska Makita. Družba je pre-
poznala velik potencial nadaljnje 

hov cilj sta razvoj in serijska izdela-
va pogonskih sistemov na podro-
čju e-koles in e-plovil. 

INOVATIVNI PROIZVODI IN 
DRUŽBENA ODGOVORNOST 

»Naši cilji za prihodnost se na-
našajo na nadaljnji razvoj in proi-
zvodnjo inovativnih produktov z vi-
soko dodano vrednostjo, zagota-
vljanje stabilnega poslovanja na 
dolgi rok in ostati družbeno od-
govorno podjetje,« je dejal Pod-
križnik, ki je pred petimi leti na 
Ljubnem ob Savinji pod blagovno 
znamko Charming Slovenia odprl 
glamping. V Prlekiji ob Blaguškem 
jezeru pa je letos odprl svoja vrata 
še njihov Forest Glamping z lese-
no-steklenimi hišicami in lesenimi 
dvokapnicami.

Barbara Rozoničnik, 
foto: arhiv Financ

rasti na področju elektromobilno-
sti, zato je pred štirimi leti pričela 
sodelovati s podjetji Domel iz Žele-
znikov in Piktronik iz Maribora. Nji-

170 zaposlenih
je v podjetju Podkrižnik v 
Sloveniji, v Nemčiji pa še 100 
delavcev. 

3 milijone evrov
so v času koronske krize 
investirali predvsem v 
nove tehnologije za razvoj 
elektromobilnosti in robotike.
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BRDO PRI KRANJU 

Na srečanju z župani vlada o evropskih 
sredstvih

Na posvetu so sodelovali tudi zgornjesavinjski predstavniki lokalnih 
skupnosti. (Foto: Biljana Škarja)

Prejšnji teden so na sreča-
nju s slovenskimi župani na Brdu 
pri Kranju člani ožje delovne sku-
pine za usklajevanje investicij iz 
EU sredstev podrobneje predsta-
vili vsebine in prihodnje aktivno-
sti v okviru Večletnega finančne-
ga okvira 2021-2027 in instrumenta 
za okrevanje ter prisluhnili predlo-
gom s strani županom in razvojnih 
agencij. Srečanja, ki ga je moderi-
ral predsednik vlade Janez Janša, 
so se udeležili tudi župani in pred-
stavniki zgornjesavinjskih občin 
ter bili s predstavljenim zadovoljni. 

SKRB ZA USPEŠNO ČRPANJE 
DENARJA 

Janša je dejal, da je posvet na-
menjen predvsem temu, kako 
odstraniti ovire, ki onemogočajo, 
da bi evropska sredstva produk-
tivno in učinkovito uporabili. Gre 
za okoli 12 milijard evrov, od ka-
terih je nekaj sredstev še iz seda-
nje finančne perspektive, ki mora-
jo biti počrpana do leta 2023, pa 
tudi denar, ki ga je Evropa name-
nila odpravljanju posledic koro-
na krize. 

Vlada je oblikovala strateški 

svet za debirokratizacijo, s katerim 
se želi državljanke in državljane, pa 
tudi občine razbremeniti nepotreb-
nih administrativnih ovir. »Hkrati 
bomo odstranjevali ovire in jih pre-
segali s tem, ko bomo sprejema-
li programe in investicije,« je pou-
daril premier in dodal, da je vlada 
izoblikovala tudi operativno skupi-
no, ki bo posebej skrbela za to, da 
se bodo težko izpogajana sredstva 
produktivno počrpala.

TUDI O KORONA KRIZI
Na posvetu je bilo sprva kar ne-

kaj besed namenjenih obvladova-
nju koronavirusne krize, pri čemer 
je Janša dejal, da je bila Sloveni-
ja uspešna pri obvladovanju prve-
ga vala epidemije tudi zaradi vse-
ga dela, ki so ga v tem času opra-
vili župani in županje in se jim ob 
tem za vso opravljeno delo tudi 
zahvalil. Župani, ki so sodelovali v 
razpravi, so se strinjali s tem, da so 

bila sredstva, ki so bila izpogaja-
na v okviru večletnega finančnega 
okvirja in v okviru sklada za okre-
vanje, izjemno velika in ob tem če-
stitali predsedniku vlade z ekipo za 
ta dosežek.

Župan občine Ljubno Franjo 
Naraločnik je povedal: »Tokrat je 
šlo za okvirno informacijo o pred-
videnih sredstvih. Župani so poka-
zali izjemno zanimanje in so go-
tovo motivirani za uspešno pora-
bo evropskega denarja, o čemer 
so tudi spregovorili. Srečanje se mi 
zdi pomembno, ker so župani lah-
ko izrazili svoja mnenja. Prav župa-
ni najbolj poznamo položaj na tere-
nu in stanje potreb v svojih lokal-
nih skupnostih.

Tudi župan občine Luče Ciril 
Rosc je bil s potekom srečanja za-
dovoljen. »Razveseljiva je bila viso-
ka številčna udeležba županov in 
drugih vabljenih udeležencev. Do-
bili smo priložnost izpostaviti svo-
je težave pri uresničevanju projek-
tov, kot je pretirana birokratizacija, 
ki so jo predsednik in sodelavci na-
povedali vztrajno odpravljati.« 

Marija Lebar

MINISTRSTVO ZA KMETIJSTVO, GOZDARSTVO IN PREHRANO 

Za nekmetijske dopolnilne dejavnosti 15 milijonov
Ministrstvo za kmetijstvo, gozdar-

stvo in prehrano je objavilo prvi javni 
razpis, katerega namen je podpreti 
spodbujanje nekmetijskih dopolnil-
nih dejavnosti na kmetijah in podje-
tništva na podeželju, in sicer v viši-

ni 15 milijonov evrov. Interes za ome-
njeni razpis je velik tudi v naši dolini, 
pravijo na mozirski izpostavi Kmetij-
sko gozdarskega zavoda Celje.
PESTREJŠA PONUDBA STORITEV 

NA PODEŽELJU 
Namen je podpreti vzpostavitev 

in razvoj nekmetijskih dejavnosti, 
ki bodo pripomogle k večji oziroma 
boljši ponudbi različnih storitev 
na podeželju, kakor tudi omogo-
čiti možnosti za dodatne zaposli-
tve oziroma večjega prihodka tako 
na podeželju kakor tudi na kmeti-
jah z dopolnilnimi dejavnostmi. Ta 
razpis zasleduje cilj, da podeželje 
ostane poseljeno, s čimer je po-
sredno oziroma neposredno pove-
zana tudi urejena kulturna krajina.

Podpora iz tega podukrepa bo 
med drugim namenjena zelo raz-
ličnim dejavnostim, kot so na pri-
mer dejavnosti v turizmu, trgovina, 
storitvene dejavnosti, dodajanje 
vrednosti lesu, lokalna samooskr-
ba, ravnanje z organskimi odpad-

ki, proizvodnja električne in toplo-
tne energije iz obnovljivih virov za 
namene prodaje in še številne dru-
ge dejavnosti. 

VLOGE DO OKTOBRA 
Stopnja javne podpore v obli-

ki nepovratnih sredstev bo 50 od-
stotkov upravičenih stroškov, pri 
določitvi stopnje podpore pa se bo 
upoštevalo pravilo »de minimis«. 
Najnižji znesek javne podpore bo 
znašal 5.000 evrov na vlogo.

Od skupno 15 milijonov evrov 
razpisanih nepovratnih sredstev 
bo 10 milijonov evrov namenjenih 
za nosilce dopolnilnih dejavnosti 
(sklop A) ter 5 milijonov evrov na-
menjenih za samostojne podjetni-
ke posameznike, zavode, zadruge 

in gospodarske družbe (sklop B). 
Oddaja vloge je možna do vključ-
no 21. oktobra 2020.

Na mozirski izpostavi KGZ Celje 
že pripravljajo ustrezno dokumen-
tacijo, ki jo mora vsak prosilec pri-
ložiti vlogi za sredstva, med dru-
gim je treba pripraviti tudi točkov-
alnik. Bernarda Brezovnik, sveto-
valka za kmečko družino in razvoj 
dopolnilnih dejavnosti na kmetiji, 
je povedala: »Zaradi priprave ome-
njene dokumentacije se sestajamo 
z vsakim kandidatom posebej in 
pripravimo individualne vloge. In-
teres za sredstva je velik, vendar 
so pogoji za pridobitev dokaj zah-
tevni.«

Marija Lebar

5.000 evrov na vlogo
bo znašal najnižji znesek javne 
podpore.
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OBČINA NAZARJE

V teku prenova še enega 
odseka ceste v Dobletini

Dela za izvedbo meteorne kanalizacije v Dobletini so bila dokaj 
zahtevna. (Foto: Igor Solar)

V mesecu avgustu je Občina Na-
zarje pričela z investicijo v uredi-
tev javne poti do domačije Praznik, 
po domače Birš, v Dobletini. Hkra-
ti z rekonstrukcijo ceste bo ureje-
no odvodnjavanje na tem območju. 

Gre za urejanje približno 90 me-
trov odseka ceste, ki vodi od držav-
ne ceste do domačije Praznik. Ces-
ta je v makadamski izvedbi in ob 

vsakem večjem deževju jo je voda 
spirala, povzročala jarke in nanose 
gramoza. 

V sklopu del bodo obnovili pod-
lago, uredili odvod meteorne vode 
in položili asfaltno prevleko. Dela 
bodo stala okoli 30 tisoč evrov, za-
ključena pa naj bi bila v letošnjem 
septembru.

Marija Lebar

ZAVEZA ZA TRAJNOSTNO DELOVANJE TUDI V PRIHODNJE

Hotel Plesnik in Eko hiša Na Razpotju prejela okoljska znaka 

Za Eko hišo Na razpotju pomeni znak Ecolabel prepoznavanje 
trajnosti v delovanju in filozofiji podjetja. (Foto: logarska-narazpotju.si)

V hotelu Plesnik pravijo, da so v smislu učinkovite izrabe energije 
naredili tako rekoč vse, kar je danes za njih tehnološko izvedljivo. 

(Foto: greenglobe.com)

Hotel Plesnik in Eko hiša Na raz-
potju v Logarski Dolini sta to poletje 
postala prejemnika okoljskega zna-
ka zelene sheme slovenskega turiz-
ma. Hotel Plesnik je prejel znak Gre-
en globe (zeleni globus), Eko hiša 
Na razpotju pa okoljski znak Ecola-
bel oziroma EU Marjetica.

ZELENI GLOBUS
Zeleni globus standard vključu-

je več kot štirideset meril podprtih 
s skoraj štiristo kazalniki. Proces 
usklajevanja prispeva k ohranja-
nju temeljnih meril in hkrati obrav-
nava regionalna vprašanja s spre-
jetjem lokalno razvitih standardov, 
kar pomeni veliko zavezo trajno-
stnemu razvoju. 

Tako se vsi zaposleni Hotela 
Plesnik trudijo, da bi na vseh pod-
ročjih skrbeli za neokrnjeno nara-

vo in trajnostno izrabljali vire. 
Sprejeli so vrsto ukrepov, s kateri-
mi želijo osveščati tako goste kot 
dobavitelje. Prizadevajo si, da bi bi-
la raba virov in ohranjanje okolja 
pošteno razdeljena med sedanjo 
generacijo in generacijami, ki bo-
do prišle za nami.

»V našem hotelu smo v smislu 
učinkovite izrabe energije naredili 
tako rekoč vse, kar je danes za nas 
tehnološko izvedljivo. Še naprej se 
bomo trudili in iskali rešitve, kako 
ohraniti naš planet lep – za vas – 
za nas!« so zapisali na spletni Ho-
tela Plesnik. 

EU MARJETICA
EU Marjetica je znak za okolje 

Evropske unije za turistične nasta-
nitve in je skoraj dve desetletji znak 
za okolju prijazne turistične nasta-

nitvene zmogljivosti. Podjetja, ki pri-
dobijo omenjeni znak, s tem ura-
dno veljajo kot preverjeno okolju 
prijazna. Da bi pridobili znak, mo-
rajo izpolnjevati obvezne in del iz-
birnih okoljskih kazalnikov, ki po-
krivajo naslednja področja: energi-
ja, varčna raba vode, management, 

zmanjševanje odpadkov, informira-
nje gostov, informiranje o znaku. 

Tudi za Eko hišo Na razpotju po-
meni znak prepoznavanje trajnosti 
v delovanju in filozofiji podjetja in 
zavezanost k takšnemu delovanju 
tudi v prihodnosti.

Marija Šukalo

MOJA DEŽELA – LEPA IN GOSTOLJUBNA

Ocenjevalna komisija tudi v 
Lučah in kampu Menina

Turistična zveza Slovenije je v 
sklopu projekta Moja dežela – le-
pa in gostoljubna pričela z ocenje-
vanjem večjih, srednjih in manjših 
mest ter turističnih, zdraviliških in 
izletniških krajev. 

V preteklih letih so kraji Zgornje 
Savinjske doline že uvrstili med 
prejemnike prestižnih priznanj, le-
tos pa se v kategoriji najlepših in 
najgostoljubnejših izletniških kra-
jev za laskavi naslov poleg Ljubne-

ga ob Savinji potegujejo tudi Luče, 
ob bok najlepših in gostom najbolj 
prijaznih kampov pa se bo postavil 
kamp Menina. 

Letošnje že 29. vseslovensko 
tekmovanje v urejenosti in gosto-
ljubnosti mest, vasi, krajev, glam-
pingov, hostlov, tematskih poti ter 
mestnih, trških in vaških jeder se je 
pričelo 1. avgusta, trajalo pa bo sre-
dine septembra.

Barbara Rozoničnik
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GRADNJA OPTIČNEGA OMREŽJA

Priključki najprej v Nazarjah

V nazarski občini so z deli za optično omrežje praktično zaključili, 
prvi priključki bodo možni pred koncem letošnjega leta. (Foto: IS)

Pri Telekomu so se lotili obsež-
nega projekta gradnje optičnega 
omrežja. Slednji se trenutno izvaja 
tudi na območju občin Mozirje, Na-
zarje in Ljubno. Zaradi obsežnosti 
in epidemije novega koronavirusa 
so se zadeve malce zavlekle, kljub 
temu se bodo prvi priključki izved-
li še letos.
OPTIČNO OMREŽJE DO OBJEKTOV 

BREZPLAČNO
Na območju Mozirja je projekt v 

fazi pridobivanja služnostnih pra-
vic za samo fizično gradnjo. V ča-
su gradnje omrežja lastniki ne bo-
do imeli stroškov in bo optika do 
njihovih objektov pripeljana brez-
plačno. Optično omrežje omogoča 
bistveno večje hitrosti prenosa po-
datkov kot kabelsko ali potom te-

lefonskih linij. Interes je zato ve-
lik, kljub temu posamezniki grad-
nje po svojih zemljiščih ne dovo-
lijo. V tem primeru je potrebno is-
kanje alternativnih rešitev in spre-
membe projektov. 

V NAZARJAH PROTI KONCU, NA 
LJUBNEM NA ZAČETKU

V Nazarjah je projekt bistve-
no dlje, saj se polaganje optične-
ga kabla počasi zaključuje. Prvi 
priključki bodo zato možni že pred 
koncem letošnjega leta.

Optično omrežje se bo gradilo 
tudi na območju občine Ljubno. Iz-
vajalci so trenutno v fazi projekti-
ranja, služnostne pravice pa bodo 
začeli pridobivati v začetku prihod-
njega leta.

Benjamin Kanjir

STANJE NA TRGU DELA SE POČASI IZBOLJŠUJE

Zaznano okrevanje, a brezposelnih še več kot lani
V začetku marca je zaradi epide-

mije novega koronavirusa brezpo- 
selnost v Sloveniji kljub poprejš-
njim optimističnim napovedim 
skokovito narasla. Tako je bilo ko-
nec julija skupaj na uradih velenj-
ske območne službe (OS) Zavo-
da RS za zaposlovanje registrira-
nih skoraj 5.700 oseb, četrtino več 
kot konec lanskega decembra. Na 
Uradu za delo Mozirje je bilo v tem 
obdobju prijavljenih kar 17,5 od-
stotka več brezposelnih oseb kot 
julija lani. Napovedi o možnostih 
zaposlovanja na območju Saša 

regije pa so za prihodnje mese-
ce pozitivne.

BREZPOSELNOST SE SPET 
ZMANJŠUJE

Po koncu epidemije se je stanje 
v gospodarstvu začelo vsaj delno 
normalizirati, kar se pozna na upa-
du brezposelnosti, ki se zmanjšu-
je drugi mesec zapored. To je dob-
ra novica, saj se je število brezpo-
selnih oseb v primerjavi s koncem 
leta 2019 v času epidemije zelo po-
večalo. Konec julija je bilo zabele-
ženih kar 25 odstotkov več brezpo-
selnih oseb kot decembra lani. 

KONEC JULIJA VEČ PRIJAVLJENIH 
BREZPOSELNIH

Stopnja registrirane brezpo-
selnosti je bila na območju Urada 
za delo Mozirje maja nižja od slo-
venskega povprečja. Medtem ko 
je v Sloveniji znašala 9,3 odstotka, 
je na območju mozirskega urada 
znašala 7,7 odstotka. 

Po podatkih, ki jih je za naš ča-
sopis posredovala Branka Škulj 
Nussdorfer, vodja uradov za delo 
Velenje in Mozirje, se je stopnja re-
gistrirane brezposelnosti v primer-
javi z majem 2019 na območju mo-
zirskega urada zvišala za 0,9 od-
stotne točke. Konec letošnjega ju-
lija je bilo na mozirskem uradu pri-
javljenih 611 brezposelnih oseb, 
kar je za 17,5 odstotka več kot ju-
lija 2019. Kot ugotavljajo na uradu, 
v njihovih evidencah brezposelnih 
oseb izstopajo predvsem osebe, 
stare do 29 let, invalidi in osebe s 
3. in 4. ravnijo izobrazbe.

57 ODSTOTKOV VEČ 
PRIJAVLJENIH NA MOZIRSKI 

URAD 
V letošnjem letu je bil izredno 

visok priliv v evidenco brezposel-
nih. Na mozirski urad se je v ob-
dobju od januarja do julija v evi-
denco brezposelnih na novo prija-
vilo 457 oseb, kar je za 57 odstot-

kov več kot v enakem obdobju la-
ni in tudi nad slovenskim povpreč-
jem (51). Med novo prijavljenimi je 
bilo med ostalim 254 oseb, ki jim je 
izteklo delovno razmerje za dolo-
čen čas, 90 oseb, ki so bile oprede-
ljene kot trajno presežni delavci, 18 
oseb, ki so delo izgubile zaradi ste-
čaja oziroma likvidacije in 16 iskal-
cev prve zaposlitve.

Bilo pa je tudi manj odjavljenih 
iz evidence brezposelnih. V istem 
obdobju se je odjavilo 340 brez-
poselnih oseb oziroma 5,8 odstot-
ka manj kot v enakem obdobju lani 
(v Sloveniji 0,6 odstotka več). Med 
njimi se je 249 brezposelnih oseb 
odjavilo zaradi zaposlitve, kar je za 
7,8 odstotka manj kot v enakem ob-
dobju predhodnega leta (v Slove-
niji 3,6 odstotka več).

ZAPOSLITVENE MOŽNOSTI 
POVEČANE V PREDELOVALNI 

DEJAVNOSTI
Za območje Urada za delo Mo-

zirje so delodajalci v letošnjem le-
tu do julija sporočili 295 prostih 
delovnih mest. Najbolj iskani so bi-
li delavci v predelovalnih dejavno-
stih, poklicih v zdravstvu in soci-

alnem varstvu, trgovini, poslovnih 
dejavnostih, gostinstvu in v dejav-
nosti prometa in skladiščenja ter v 
gradbeništvu .

Tiste, ki težje najdejo pot nazaj 
med delovno aktivne osebe, za-
vod za zaposlovanje vključi v ukre-
pe aktivne politike zaposlovanja. V 
prvi polovici letošnjega leta je bi-
lo na mozirskem uradu v omenje-
ne ukrepe vključenih 82 oseb. Med 
njimi se jih je 16 vključilo v ukrep 
usposabljanje in izobraževanje, 49 
v ukrep spodbude za zaposlova-
nje in 17 v ukrep kreiranje delovnih 
mest, vseh 17 v javna dela.

Tatiana Golob, 
foto: Marija Lebar

Branka Škulj Nussdorfer: 
»Zaposlitvene možnosti in 

priložnosti so močno povečane 
na področju predelovalnih 

dejavnosti.«

611 brezposelnih oseb 
je bilo konec letošnjega julija 
prijavljenih na mozirskem 
uradu, kar je za 17,5 odstotka 
več kot julija 2019. 
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Zgodovina in narodopisje

PETER WEISS

Ignac Orožen o Solčavi in Podolševi

V nemško pisani knjigi Dekanija Gornji Grad 
(Das Dekanat Oberburg) je Ignac Orožen le-
ta 1877 v nemščini (z nekaj latinskimi citati) na 
straneh 134–136 opisal kapelo svete Ane v Solča-
vi in podružnično cerkev Svetega Duha v Podol-

ševi (ali pri Svetem Duhu), prav tako v solčavski 
župniji. Uvod, prevod in v oglatih oklepajih naj-
nujnejše opombe v prevodu ter dodatek o križe-
vem potu in fotografija cerkve so prispevek ure-
dnika zgodovinsko-narodopisne strani.

KAPELA SVETE ANE
Ta kapela, ki stoji prosto vzhodno od župnij-

ske cerkve v Solčavi, je po pripovedovanju sta-
rejša od cerkve same. Okoli leta 1584 je ta kape-
la pogorela. 

1605, 21. julija, so vikar Jakob Trkelj in cerkveni 
ključarji Tomaž Knez, Luka Tolstovršnik in Tomaž 
Prodnik škofu Tomažu [Hrenu, škof je bil v letih 
1599–1630] poročali, da je kapela svete Ane pred 
mnogimi leti pogorela, zdaj pa so jo spet pozida-
li. Zato prosijo škofa, da bi posvetil to cerkev, če 
je mogoče, na nedeljo pred svetim Lovrencem 
[7. avgusta – njegov god je 10. avgusta], obenem 
pa naj bi podelil zakrament svete birme, ki je v 
Solčavi ni bilo že trideset let.

1609, 30. avgusta, so vikar Georg Heinellius 
ter cerkvena ključarja Rupert Olšovnik in Rupert 
Mecesnik pisali škofu, da je lesena kapela svete 
Ane v Solčavi zaradi cerkovnikove nepazljivosti 
pred približno 25 leti pogorela, potem pa je zara-

di revščine ostala dolgo časa opuščena. Zdaj je 
na novo pozidana in opremljena. Škofa zato pro-
sijo, da bi kapelo posvetil naslednjo, štirinajsto 
nedeljo po Sveti Trojici [20. septembra]. 

1610, 17. julija, prej imenovana ključarja in 
Luka Tolstovršnik spet prosijo škofa Tomaža, da 
bi posvetil kapelo svete Ane v nedeljo, 1. avgu-
sta. Glede na to prošnjo je škof posvetil kapelo 
svete Ane 1. avgusta 1610. (Gornjegrajska posve-
titvena listina, ki je zdaj v Solčavi.)

1631, 27. novembra: »Na pokopališču je kape-
lica svete Ane, v kateri je en oltar oropan slik in 
relikvij. Za slike in relikvije bo poskrbljeno.« (Vi-
zitacijski zapisnik)

Leta 1867 je bila ta kapela obnovljena, na no-
vo postavljeni oltar pa je 24. novembra tega le-
ta blagoslovil Janez Janc. Pri obnovi je bila v ka-

Križev pot v cerkvi 
Svetega Duha

peli odkrita grobnica, v kateri sta bili dve trup-
li. Lobanja enega od trupel je bila menda nena-
vadno velika.

V majhnem zvoniku te kapele visita dva 
zvončka. Na manjšem od njiju je napis: Anno 
1609 Jar G. F. [= Leta 1609]; večji je brez napi-
sa in zelo podolgovat, kar pomeni, da je tudi ve-
liko starejši. 

CERKEV SVETEGA DUHA
Ta mala in nizka podružnična cerkev sto-

ji na južnem pobočju planine Olševa nad 
Strelčovo pečjo [Orožen ima v izvirniku: Ov-
šova (Jelšova) nad Strelčovoj pečjoj]. Oltarni 
prostor (prezbiterij) je obokan, ladja pa ima 
poslikan strop iz desk. Glavni oltar te cerkve 
je iz leta 1725. Iz istega časa je tudi oltar sve-
tih Marka in Jerneja na levi strani, nov pa je 
nasproti stoječi oltar svetih Primoža in Feli-
cijana. Orgle, ki stojijo nad glavnim vhodom, 
so leta 1861 prenesli sem iz župnijske cerkve 
[v Solčavi]. 

Od treh zvonov ima mali takle napis s pre- 
prostimi gotskimi velikimi črkami: »Sancte Vite 
s ora pro nobis« [= Sveti Vid, moli za nas], torej 
bi lahko bil iz 14. stoletja. Druga dva zvonova je v 
Celju ulil Boltežar Schneider, velikega leta 1735 
in malega leta 1739. Pri tej cerkvi je tudi mali got-
sko oblikovani kelih. 

Stara vizitacijska zapisnika [v latinščini] po-
ročata o tej cerkvi tole: »1631, 27. novembra: Cer-
kev Svetega Duha na Strelčovem [pri Orožnu: na 
Strauzhovim] ima tri oltarje: v prezbiteriju Svete-
ga Duha, preostala dva pa sta brez vsega. Tu je 
vpisanih 14 maš. Krav ima 21, ovc 50. 

1690: Podružnična cerkev Svetega Duha je 
brez krav, ima 36 ovc, 10 čebeljih panjev.«

V mnogih cerkvah je na štirinajstih oštevilče-
nih slikah (postajah) in kdaj tudi s kratkimi napi-
si pod njimi predstavljeno trpljenje Jezusa Kris-
tusa, kot je popisano v štirih evangelijih Svete-
ga pisma. Posebnost križevega pota pri Svetem 
Duhu v Podolševi je pisava bohoričica (imeno-
vana po prvem slovničarju slovenskega jezika 
Adamu Bohoriču iz 16. stoletja), s katero se je od 
začetkov po letu 1550 do približno leta 1850 pi-
sala slovenščina. Bohoričica je za glasove c, s in 
z ter č, š in ž imela črke z, ſ in s in kombinacije zh, 
ſh in sh. Napisi v Podolševi so torej prav stari in 
jih v novejšem času niso modernizirali. 

(Foto: Bernarda Prodnik)

Cerkev Svetega Duha v Podolševi
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MATEJA PLESEC, VODJA VELEPRODAJE PRI PODJETJU MALINCA

»Najbolj je pomembno, da se vsak sam 
odloči, da bo gradil na sebi«

»Po srcu in duši za vedno Zgornje-
savinjčanka«, tako zase pravi mla-
da poslovna ženska Mateja Plesec, 
ki v izredno uspešnem slovenskem 
podjetju Malinca (tega vodita An-
dreja Stopar iz Mozirja in Nastja Kra-
mer Pesek iz Velenja) dela kot vod-
ja veleprodaje. Pleščeva je kilome-
trino v poslovnem svetu nabirala tu-
di kot osebna asistentka podjetnice 
Tanje Skaza. Pri tem se je držala na-
čela »da je cenjeno prav vsako delo, 
najbolj pomembno pa je, da ga rad 
opravljaš«. Kljub precejšnjim delov-
nim izzivom zna uživati v družbi dveh 
majhnih sinov in življenjskega par-
tnerja Denisa, kar ji uspeva prav za-
radi njegove stoodstotne podpore.

- Zgornjesavinjčanka po srcu in duši, pra-
vite, že šest let pa z družino živite v Lokovi-
ci pri Šoštanju. V svoj domači kraj se verje-
tno rada vračate?

Z gotovostjo lahko rečem, da sem in bom po 
duši in srcu za vedno ostala Zgornjesavinjčan-
ka, čeprav me je življenjska pot šest let nazaj 
ponesla par kilometrov stran. Se pa v Mozirje, 
kjer sem živela 25 let, vsak teden vračam, tam 
živita moja mami in sestra z družino, pa tudi 
večji del prijateljev.

- Po izobrazbi ste magistrica inženirka 
medijskih komunikacij, naziv ste pridobili z 
odliko. So študijska leta minila predvsem v 
znamenju učenja?

Skozi celoten študij me je spremljala misel, 
da je potrebno uspešno usklajevati tako uče-
nje kot tudi zabavo. Zato vsi, ki me poznajo, ve-
do, da je redko katera »fešta« minila brez mo-
je prisotnosti. Prepričana sem, da lahko vsakdo 
uspe, če zna dobro usklajevati različna področja 
v življenju. Vsega po malo pa je zadovoljno srce 
in um. Skozi celoten študij sem delala in služi-
la svoj denar. Vedno sem se držala načela, da je 
cenjeno prav vsako delo, najbolj pomembno je, 
da ga rad opravljaš. 

- Torej se je pridobivanje delovnih izku-
šenj za vas izkazalo kot pozitivna izkušnja?

Absolutno. Zato priporočam vsem, ki še ho-
dijo v šolo, naj se preizkusijo v različnih delih in 
bodo tako najbolje spoznali, kaj je dobro za njih 
in česa si morda kasneje ne želijo delati. Sama 

sem, odkar pomnim, pisala besedila za različne 
časnike, delala sem v trgovini za male živali, bi-
la sem turistična vodička v Mozirskem gaju, tu-
di tajnica v manjšem podjetju. Vsa dela so me 
okrepila. In res, človek prav na vsakem podro-
čju spozna nove ljudi, veščine in vrline, na ka-
tere morda pomisli pet, tudi deset let kasneje in 
se spomni, da je zaradi njih boljša oseba.

- Po končanem študiju ste prvič posta-
li mamica, kako se je nato nadaljevala vaša 
službena pot?

Kmalu po porodniški se mi je ponudila pri-
ložnost za delo v podjetju Skaza. Prišla sem v 
ožji krog izbora za poslovno sekretarko, pa me 
je takrat gospa Tanja Skaza prepoznala kot po-
tencial in me poklicala na individualni razgovor. 
Moja prednost je ta, da se prav nobenega izziva 
ne ustrašim in tako sem bila nato slaba štiri leta 
njena osebna asistentka. 

Lahko priznam, da je bila v podjetju Skaza 
ena izmed mojih najboljših šol življenja. Pogu-
mno sem se podala na pot podjetništva in za-
čela zrelo dojemati smisel življenja in pridobi-
la res ogromno izkušenj, tako s področja mar-
ketinga, kadrovanja kot tudi prodaje. Gospe Ta-

nji bom vedno hvaležna za vse izkušnje in zna-
nja, ki sem jih med delom z njo osvojila. Spozna-
la sem, kaj pomeni »hard work« (težko delo), in 
to, da si sam svoje sreče kovač in da prav nič ne 
pade z neba.

- Danes delate kot vodja veleprodaje pri 
podjetju Malinca?

Res je. Odločitev za delo v Malinci je bila ena 
izmed mojih skritih želja že leta. V življenju me 
namreč spremlja misel, da se ti vse, kar si želiš, 
lahko uresniči. Včasih že prežvečena fraza, am-

pak pri meni deluje. No, ena izmed takšnih želja 
je tudi Malinca. Andrejo poznam, je moja dob-
ra prijateljica in obe z Nastjo izredno spoštujem. 
Spoštujem osebe, ki so z lastnim trudom nekaj 
dosegle in dokazale, osebe, ki so s poštenim de-
lom iz dobre ideje ustvarile podjetje, ki dosega 
vrhunske rezultate. 

Sama se držim načela, da beseda ni konj in 
moj jezik večkrat hitro leti. Včasih je to dobro, 
včasih tudi ne, do sedaj se je večinoma izkaza-
lo, da se to izplača. Tako sem tudi za delo v Ma-
linci že pred časom izrazila interes in punce so 
me imele v mislih za primer, da bi se odprlo de-
lovno mesto, ki bi ustrezalo mojim izkušnjam in 

znanju. In tudi tokrat se je poklopilo – moje misli 
in želje so prišle na svoj račun in tako sta me 
Andreja in Nastja poklicali po odločitvi, da bosta 
v podjetju potrebovali vodjo veleprodaje. Zaradi 
vseh izkušenj in znanja, ki ga imam, sem bila za 
to delovno mesto idealna oseba.

- Lahko svoje sedanje delo našim bralcem 
bolj podrobno opišete?

Vedno sem bila mnenja, da je lahko dober 
prodajnik tisti, ki v svoje produkte resnično ver-
jame. In to drži kot pribito. Sama o svojih spo-
sobnostih za vodenje veleprodaje v Malinci ni-
sem niti enkrat niti malo podvomila. Zakaj? Zato, 

Mateja Plesec: »Odločitev za delo v Malinci 
je bila ena izmed mojih skritih želja že leta.«

»Vsem mladim ženskam tako 
svetujem, naj bodo pogumne, naj 
se ne bojijo izzivov, predvsem pa, 
da si najdejo partnerja, ki jih bo na 
njihovi poti podpiral.«

»Vsekakor je zdravje na prvem mestu 
in eno leto študija na daljavo ne more 
osiromašiti možnosti po pridobivanju 
kakovostnih izkušenj, saj se vsak sam 
odloči, koliko bo vložil vase.«

»Skozi celoten študij sem delala in 
služila svoj denar. Vedno sem se držala 
načela, da je cenjeno prav vsako 
delo, najbolj pomembno je, da ga rad 
opravljaš.«
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ker sem v izdelke 100-odstotno prepričana, upo-
rabljala sem jih že leta poprej in ni lepšega kot 
to, da si odgovoren za nekaj, kar ti je res pri srcu 
in v kar resnično verjameš. 

Sama sem torej odgovorna za del, ki se tiče 
veleprodaje – naše izdelke najdete v številnih 
večjih slovenskih trgovinah. Sama sem dnev-
no v stiku z odgovornimi za prevzeme in doba-
vo naših izdelkov, za dodatna naročila in marke-
ting. Moja odgovornost je tudi, da so poličke re-
dno založene in da so izbrani izdelki strankam 
fizično vedno na voljo. Res imam rada svoje de-

lo. Zato vsem polagam na srce, da sledijo svojim 
sanjam, četudi je pot do njih včasih težka. Ob 
vsem tem pa naj ne pozabijo na zabavo. (smeh)

- Ste mamica dveh majhnih otrok, hkrati 
ves čas uspešno gradite kariero. Je napor-
no usklajevati obe vlogi? Se držite kakšne-
ga posebnega recepta, ki bi ga delili z dru-
gimi mladimi ženskami, ki želijo uspeti v po-
slovnem svetu?

Moram iskreno priznati, da je ob dveh 
majhnih otrocih včasih to res težko. Neprespane 
noči, skrb za družino in dajati svoj maksimum v 
službi ni mačji kašelj. Zato bi bilo nepošteno od 

mene, če bi iz prve izstrelila, da mi vedno uspe-
va. Najpomembneje je, da se partnerja spoštu-
jeta, podpirata in si pomagata. Je lahko? Ne ved-
no. Je vredno? Vsekakor. Vsem mladim ženskam 
tako svetujem, naj bodo pogumne, naj se ne bo-
jijo izzivov, predvsem pa, da si najdejo partner-
ja, ki jih bo na njihovi poti podpiral. 

- Za konec najinega pogovora še aktual-
no vprašanje, ki v sedanji »covid situaciji« 
muči marsikoga, ki začenja svojo študijsko 
ali poslovno pot. Ali menite, da lahko šola-
nje na daljavo, predvsem študij na daljavo, 
osiromaši možnosti mladih po pridobivanju 
kakovostnih izkušenj iz različnih znanj, tudi 
gradnjo odnosov, poslovno mreženje?

Zanimivo vprašanje. Vsekakor je zdravje na 
prvem mestu in eno leto študija na daljavo ne 
more osiromašiti možnosti po pridobivanju ka-
kovostnih izkušenj, saj se vsak sam odloči, ko-
liko bo vložil vase. Tisti, ki so bolj introvertira-

ni, bodo to znali s pridom izkoristiti, ostali bo-
do mogoče spoznali nove pristope za spoznava-
nje in mreženje. 

Najbolj je pomembno, da se vsak sam odlo-
či, da bo gradil na sebi in vsako situacijo obr-
nil sebi v prid. Sedaj je lahko idealna priložnost, 
da si na primer na portalu Linkedin vsak ustva-
ri svoj digitalni CV (življenjepis) in začne poslov-
no pot v virtualnem svetu, kjer je vsak dan og-
romno priložnosti za nove uspehe, samo vide-
ti jih je treba.

Pogovarjala se je Tatiana Golob, 
foto: arhiv Mateje Plesec

Mateja Plesec: »Vedno sem bila mnenja, da je lahko dober prodajnik tisti, ki v svoje 
produkte resnično verjame.«

»Človek prav na vsakem področju 
spozna nove ljudi, veščine in vrline, na 
katere morda pomisli pet, tudi deset let 
kasneje in se spomni, da je zaradi njih 
boljša oseba.«

Avgusta
Pred 40 leti

USTANOVITEV NIŽJE GIMNAZIJE 
MOZIRJE

Letos bo minilo 25 let od ustanovitve niž-
je gimnazije Mozirje. To je bil prvi srednje-
šolski zavod v Gornji Savinjski dolini. Za to 
ima največ zaslug takratni odbor OF v Mo-
zirju. Šola je imela svoje prostore najprej v 
poslopju osnovne šole v trgu, naslednje le-
to pa se je preselila v adaptirane prostore 
na Brdce. Njen prvi ravnatelj je bil pokojni 
Franc Hribernik.

Pred 30 leti

ZAPIS O 50 LETIH NOGOMETA 
NA LJUBNEM

Ljubenci se poleg splavarstva radi spom-
nijo nogometne preteklosti. Minuli mesec 
so izdali zapis v obliki brošurice pod nas-
lovom NK Gradbenik Ljubno — 50 let. Gra-
divo, ki je zelo posrečeno zbrano, je zbiral 
Franjo Plesnik. Za tisk pa je uredi vsebino 
Janez Plesnik. V brošuri so prikazali vsa 
obdobja nogometa na Ljubnem, popestri-
li so jo še s slikami, ki predstavljajo poseb-
no vrednost. V njej beremo tudi o zname-
niti nogometni tekmi, ki se je odigrala med 
dvema partizanskima moštvoma leta 1944. 
S tem delom so se potrudili ohraniti špor-
tno izročilo preteklih rodov sedanjim in bo-
dočim.

Pred 20 leti

V GRABNERJEVI HIŠI JE ZAŽIVELO
Pred dnevi je bila uradna otvoritev no-

vih poslovnih prostorov v Grabnerjevi hi-
ši v Mozirju. 400 let stara hiša, ki stoji sre-
di mozirskega trga, je bila zadnja leta pre-
puščena ostremu zobu časa. Več let so ime-
li naključni sprehajalci možnost, da so sko-
zi razbita okna opazovali pajčevino in prah, 
ki so se nabirali v napol podrti hiši. Udira-
nje strehe, ponekod že podrti zidovi in obo-
ki ter zanemarjena okolica niso bili v ponos 
nobenemu Mozirjanu. V prenovljeni stavbi 
je sedaj našlo prostor za delo več zasebni-
kov, ki so si v hiši uredili poslovne prosto-
re in butične prodajalne. Glavni pobudnik 
za tako ureditev razpadajoče hiše je Boris 
Cimperman.

Pripravila Tatiana Golob



Savinjske novice št. 35, 28. avgust 202016

Kultura

LJUDSKE PEVKE LIPA 

V nekoliko spremenjeni postavi obujajo slovensko 
ljudsko pesem

Ljudske pevke Lipa z nastopi pomembno prispevajo h kulturnemu utripu kraja, na harmoniki 
jih spremlja Klemen Lamprečnik. 

Ljudske pevke Lipa iz Šmartnega ob Dreti že 
dobro desetletje nastopajo na odrih Zgornje Sa-
vinjske doline, tu in tam pa jo mahnejo v gos-
te širom države. Druži jih ljubezen do slovenske 
ljudske pesmi. Veselje do skupnega prepevanja 
je začutiti ob vsakem njihovem nastopu, saj se 
lahko z nalezljivo dobro voljo, preprostostjo in 
brezčasno energijo ob bok postavijo marsikate-
remu izvajalcu mlajše generacije. 

OB SPREMLJAVI HARMONIKE IN CITER
Prepevajo že od leta 2007, ko je naključen 

ženski klepet pripeljal do druženja ob pesmi, ki 
je kmalu preraslo v pevski sestav. Število članic 
se je tekom let spreminjalo, najbolj vztrajne pre-
pevajo od samega začetka, v najboljših časih je 
sestav štel dvanajst pevk. Nedavno so se poti 

nekaterih razšle, pridružilo pa se je nekaj novih 
pevskih navdušenk. 

Trenutno delujejo kot sedemčlanski se-
stav: Marija Brezovnik, Marija Preložnik, Anka 
Forštner, Štefka Brezovnik, Zdenka Kolenc, Šte-
fka Zagožen in Marjana Rihter. Občasno jih na 
citrah spremlja Marija Preložnik, za še bolj do-
živet nastop pa že vrsto let poskrbi 17-letni har-
monikar Klemen Lamprečnik, ki je tudi sicer na 
marsikaterem odru dokazal svoje harmonikar-
ske spretnosti. 

TUDI PO 40 NASTOPOV LETNO
Za sabo imajo številne nastope, imele so jih 

tudi po 40 na leto. So stalne gostje v domovih 
za ostarele, rade se odzovejo povabilu na do-
brodelne koncerte, ne manjkajo na prireditvah 
v domačem kraju, slišati jih je lahko bilo v pre-
nekaterih krajih širom Slovenije. Redno se ude-
ležujejo srečanj ljudskih pevcev, radi jih povabi-
jo tudi na razna praznovanja in obletnice. Njiho-
vo izvedbo ljudskih pesmi so med poslušalce že 
večkrat ponesli tudi televizijski in radijski valovi. 

SLOVENSKA LJUDSKA PESEM NE BO ŠLA V 
POZABO

Odpoved številnih dogodkov zaradi širjenja 
novega koronavirusa je tudi njim prekrižala na-
črte, vendar se sedaj ponovno pridno srečujejo 
in enkrat tedensko vadijo svoj ustaljen reperto-
ar, ki mu vedno znova dodajajo nove pesmi in že 
komaj čakajo, da bodo lahko s svojimi nastopi 
ponovno ogrele srca poslušalcev. 

Za organizacijo nastopov v glavnem poskrbi 
Marija Brezovnik, pevke pa pesmi, ki se jih bodo 

naučile, izberejo same. Vsaka tu in tam predlaga 
kakšno, ki ji je še posebej pri srcu. Rade obujajo 
stare, že skoraj pozabljene ljudske pesmi, preiz-
kusijo se tudi v prepevanju novejših skladb. 

PREPEVANJE »JIH GOR DRŽI«
Delujejo pod okriljem domačega kulturnega 

društva, krajani Šmartnega ob Dreti pa so jih v 
teh letih vzeli za svoje, saj njihov doprinos po-

membno prispeva h kulturnemu utripu kraja in 
občine. Pevke zase pravijo, da jih pri njihovih le-
tih »petje gor drži« in jih predstavlja veliko vese-
lje. Dodajajo, da so hvaležne Klemnu za sprem-
ljavo na harmoniki in »če bo Bog dal zdravja, bo-
do še naprej z veseljem prepevale«.

Tekst in foto: 
Barbara Rozoničnik

12 pevk
je štel sestav Lipa v najboljših časih.

Bralec iz Nazarij nas je opozoril na neprimer-
no ravnanje občanov glede odlaganja komunal-
nih odpadkov na Dobletinski ulici. Že večkrat je 
opazil, da ljudje iz različnih okolišev vozijo odpa-
den material v zbirni otoček v njihovi ulici. Ker 
je ta posledično premajhen, hitro postane poln, 
smeti pa nato ležijo vsepovprek. Za povrh je v 
zabojnik za papir nekdo odvrgel še pločevinke. 
To na žalost ni osamljen primer ne v Nazarjah 
ne kje drugje. 

NN

KNJIGA MESECA V KNJIŽNICI MOZIRJE

Minae Mizumura: 
Mamina zapuščina

BODICA TEDNABODICA TEDNA

Japonska pisateljica roman namenila temati-
ki žensk srednjih let, ki so obremenjene s skrbjo 
za ostarele starše in številnim etičnim dilemam, 
ki spremljajo njihova življenja.

Osrednja pripovedovalka zgodbe je Mitsuki, 
petdesetletnica s propadlim zakonom, fizično in 
čustveno izčrpana zaradi večletne skrbi za svo-
ja ostarela in bolna starša. Zgodba se vrti pred-
vsem okoli hladnega 
odnosa hčere in ma-
tere. Slednja namreč 
ni skromna starostni-
ca, ampak zahtevna, 
razvajena in povsem 
egocentrična ženska, 
ki se kvečjemu trudi 
otežiti življenje vsem, 
ki skrbijo zanjo. 
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DIAMANTNA MATURANTKA MATEJA MAVRIČ

Poti za prihodnost si pušča proste, prav gotovo pa bo poučevala

Mateja Mavrič je vsa leta srednje šole 
zaključila z najboljšim uspehom, maturo pa 

kot diamantna maturantka. 

Matura je za srednješolce zelo pomembna, 
saj jim odpira vrata v njihovo prihodnost. Z us-
pehom na tem zrelostnem izpitu je namreč po-
vezano nadaljnje izobraževanje. Nekaterim se 
odpro vsa vrata, drugim se zapro. Med tistimi, ki 
so maturo opravili z odliko in si na široko odpr-
li vsa vrata, je Mateja Mavrič iz Gornjega Grada, 
ki je na poklicni maturi dosegla vseh 23 točk in 
si prislužila naziv diamantna maturantka.

UČILA SE JE ZA PREDŠOLSKO 
VZGOJO

Mateja je obiskovala Gimnazijo in srednjo šo-
lo Rudolfa Maistra v Kamniku, smer predšol-
ska vzgoja. Po osnovni šoli se je odločila, da 
se bo zaradi bližine in dobrih avtobusnih pove-
zav vpisala na srednjo šolo v Kamnik. Predšol-
ska vzgoja je bila smer, ki ji je bila všeč in hkra-
ti dobra odskočna deska za nadaljnji študij. Za-
se namreč pravi, da v osnovni šoli ni bila odlič-
njakinja, jo je pa zanimiv predmetnik in redno 
ter sprotno delo pripeljalo do odličnega uspeha 
vsa štiri leta v srednji šoli in med najuspešnej-
še maturante. Zaradi želje po specifičnem študi-
ju je na maturi opravljala še peti predmet, izbra-
la je geografijo.

PRIHODNJA GEOGRAFINJA
Geografija in pedagogika sta smeri, ki ju bo 

od oktobra dalje študirala na Filozofski fakulte-
ti Univerze v Ljubljani. Če je še kot otrok pri de-
lu večkrat spremljala očeta, pokojnega novinar-
ja Savinjskih novic Edija Mavriča, in se navduše-
vala nad njegovim delom, jo je kasneje zasvoji-
la geografija. Na vprašanje, kaj je nazadnje pre-
birala, je odgovorila, da je listala Atlas Slovenije. 

veznosti in se zraven pripravljala na maturo. V 
prostem času za sprostitev rada pospravlja, ku-
ha ali peče. Da je mojstrica peke, ni dvoma, saj 
je njena mama slaščičarka in ji že od malih nog 
pomaga pri delu. Trenutno opravlja počitniško 
delo v slaščičarni, kjer je zaposlena njena ma-
ma. Na vprašanje, kako to, da je ni potegnilo v 
slaščičarske vode, je dejala, da se je že večino 
naučila pri mami.

UŽIVA NA KMETIJI STARIH STARŠEV
Mateja se bo oktobra preselila v Ljubljano, 

kjer bo stanovala v študentskem domu. Študi-
ja se veseli, saj jo zanima, veseli pa se tudi ča-
sa, ko bo lahko geografijo poučevala. Točnih ci-
ljev še nima, pravi, da bo vse prinesel čas, si pa 
želi, da bi lahko ostala na podeželju, saj ji je tu-
kaj bolj všeč kot v mestu. V prostem času hodi 
v planine, rešuje križanke, kjer se tudi veliko na-
uči. Je zelo vedoželjna in seže po različni litera-
turi. Rada pomaga tudi na kmetiji starih staršev. 
Pred časom je opravila vozniški izpit in sedaj se-
de za volan maminega avtomobila. Največkrat 
pelje, ko gresta z mamo iz službe.

ZAPISANA MED NAJUSPEŠNEJŠE DIJAKE
Značilnost kamniške gimnazije in srednje šo-

le je, da vsi zlati in diamantni maturanti dobi-
jo svojo tablico z imenom, ki je razstavljena za 
vse prihodnje rodove. Srednja šola v Kamniku ji 
je bila zelo všeč že ob ogledu na informativnem 
dnevu. Šola je namreč zelo domača in prijazna 
in vesela je, da se je odločila zanjo. Ko je izvede-
la, da je diamantna maturantka, je bila zelo za-
dovoljna, saj je bil poplačan ves njen trud.

Tekst in foto: Štefka Sem

Všeč ji je poznavanje krajev, geografske značil-
nosti določenega območja in podobno.

ZA SPROSTITEV POSPRAVLJANJE, PEKA
Mateja je, ko so bile šole zaradi novega ko-

ronavirusa zaprte, pridno opravljala sprotne ob-

POPEVKA TEDNA NA VALU 202

Pesem Sare Lamprečnik zmagovalka popevke tedna

Sara Lamprečnik je že pred leti izbrala 
solistično pot. (Foto: osebni arhiv)

Pretekli petek je v izboru za popevko tedna na 
Valu 202 med domačimi skladbami zmagala Sa-
ra Lamprečnik z Lepe Njive s pesmijo Čeprav te 
ni. Njena pesem se je tako dvakrat dnevno vrte-
la na tem programu. Sara je pesem izdala v juli-
ju in zanjo tudi posnela videospot.

AVTORICA BESEDILA 
Po avtorskih skladbah Le ti to znaš, Ti in ve-

solje, Ujeta in Proti toku se je Sara predstavila z 
novo skladbo, v drugačnih glasbenih barvah z 
naslovom Čeprav te ni. Besedilo za skladbo je 
napisala sama, besede je uglasbil avtor in kita-
rist Alen Kovše, vse skupaj pa so posneli v stu-
diu Art Music Records. 

IGRALCA POSKRBELA ZA PRAVO ČUTENJE 
SARINE GLASBE

Zgodbo za videospot je zaupala Urški in Luki 
Furlanu, ki je poskrbel tudi za režijo, v njej pa 
sta nastopila igralca Lina Akif in Gal Oblak, ki sta 
odlično odigrala svoji vlogi in s tem poskrbela 
za pravo čutenje Sarine glasbe.

Štefka Sem
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SLOVENSKO DRUŠTVO HOSPIC

Srečanje v zahvalo za delo in trud prostovoljcev

Predsednica društva Renata J. Roban je razrezala torto. Med prostovoljci je tudi Darja Fale iz 
Gornjega Grada (druga desno od predsednice). (Foto: arhiv Darje Fale)

Velenjski odbor Slovenskega društva Hospic 
je pred časom pripravil srečanje prostovolj-
cev društva iz vse Slovenije v naši dolini. Dan 
so udeleženci pričeli na Ljubnem ob Savinji, od 
koder so se podali do Konjskega Vrha k patru 
dr. Karlu Gržanu, ki je tudi njihov ambasador. 
Po sveti maši, ki jo je daroval, so se pomudili ob 
krajši pogostitvi in se podali do skorjevke lučke-
ga društva upokojencev. 

Tam so ob sproščenem druženju, igrah, izme-
njavi informacij in izkušenj o delu ter kulinarič-
nih dobrotah zaključili dan. Sprostitveno druže-
nje je bila zahvala za vse delo in trud, ki ga pro-
stovoljci vlagajo v skrb za bolnega in užalošče-
nega. 

ČETRT STOLETJA DELOVANJA 
DRUŠTVA

Letos društvo, ki ga vodi predsednica Rena-
ta J. Roban iz Robanovega Kota, praznuje četrt 
stoletja delovanja. Njihova pomoč do sočloveka 
v najtežjih trenutkih življenja je pomagala šte-
vilnim družinam in posameznikom. V Sloveniji 
imajo enajst območnih odborov, kamor se ljud-
je obrnejo po pomoč pri oskrbi za hudo bolnega 
svojca ali ob nenadni smrti bližnjega. 

ŽELIJO USTANOVITI ODBOR V NAŠI DOLINI
»Da bi družba premogla čim več ozavešče-

nih in za prostovoljstvo pripravljenih ljudi, že-
limo približati in izboljšati znanje ter pogoje za 
zagotavljanje kakovosti življenja do njegovega 
naravnega izteka, kot si v skladu s sloganom 
društva »Dodajamo življenje dnevom in ne dni 

življenju« zasluži sleherni izmed nas,« je po-
vedla prostovoljka Darja Fale. Povedala je, da 
si društvo prizadeva ustanoviti svoj odbor tudi v 
naši dolini, član pa je lahko vsakdo. Še posebej 
so dobrodošli strokovni delavci s področja me-
dicine in sociale. 

Marija Šukalo

PODVIG JAMARJA IN GORNIKA

Bernard Štiglic določil novo koto Klemenškovega pekla
Predsednik Jamarskega kluba Tirski zmaj 

Bernard Štiglic je v Podolševi s posebno meril-
no tehniko izmeril in s potrebnimi dokazi opre-
mil poročilo Jamarski zvezi Slovenije o novi koti 
znamenitega brezna pri kmetiji Klemenšek. Me-
ritev je določila nov podatek, za več kot 200 m 
premika od do sedaj na kartah zapisane točke.

S SODOBNIMI MERITVAMI DO NOVIH 
ODKRITIJ

Štiglic je dan pred tem na predstavitvi satelit-
skih meritev in posnetkov iz vesolja nakazal, da 
so sodobne metode precej bolj natančne za iz-
delovanje geografskih kart in verjetnih podze-

mnih jam, ki bi jih jamarji stežka odkrili. Karto-
grafi bodo lahko na osnovi tovrstnih posnetkov 
ter odkritih in potrjenih najdišč v prihodnje še 
bolj uspešni. 

NIČ VEČ PRIBLIŽNIH LOKACIJ IN OZNAČB 
»V to sem vpet kot jamar, ki dobro poznam te 

terene in imam potrebno znanje za določitev le-

ge jam. Lege so jamarji v preteklosti določali ze-
lo pomanjkljivo, saj niso imeli potrebne opreme 
in potrebnih orodij. Recimo Klemenškov pekel je 
ležal v obmejnem pasu, kar je težavo še poveča-
lo. Podrobne karte, s katerimi se da kvalitetno 
določiti lego kakega objekta, so bile za navadne 
smrtnike nedostopne, saj so bile »vojna tajna« 

(vojaška skrivnost). Zato so bile lege zelo nena-
tančne,« je povedal Štiglic.

ŠTIGLIC POTRDIL NATANČNO LEGO PEKLA
Nove karte, ki jih pripravlja Planinska zveza 

Slovenije, bodo sodobnejše in natančnejše ter ta-
ko bolj koristne. Na kartah želijo imeti tudi naj-
bolj markantne jame, med katere sodi omenje-
no brezno. Ko je Štiglic preveril Klemenškov pe-
kel, je opazil precejšnjo razliko med starimi in no-
vimi meritvami. Kota je bila napačno izmerjena in 
določena z razliko za kar 220 metrov, kar je za ta 
čas povsem nesprejemljivo, je dejal Štiglic, eden 
vodilnih mož pri Jamarski zvezi Slovenije. 

USKLAJENO RAZISKOVANJE IN REŠEVANJE 
Čeprav jamarji na območju Kamniško-Savinj-

skih Alp in v predelu med Gorenjsko in Pohor-
jem delujejo zelo povezano pri načrtnem od-
krivanju in raziskavah podzemskih jam, so ne-
pogrešljivi člen tudi v povezavi z Gorsko reše-
valno zvezo Slovenije, Civilno zaščito in Kinolo-
ško zvezo Slovenije. V primeru nesreč v podze-
mlju, gorah ali pri iskanju pogrešanih oseb so-
delujejo usklajeno. Točnost dokumentiranih lo-
kacij jam in študije dostopa do njih so tako tudi 
temelj uspešnega reševanja ljudi. 

Tekst in foto: Jože Miklavc

Bernard Štiglic: »Lege so jamarji v preteklosti 
določali zelo pomanjkljivo, saj niso imeli 
potrebne opreme in potrebnih orodij.«

Za kar 220 metrov
je bila napačno izmerjena in določena kota 
Klemenškovega pekla.
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UROŠ PODBREGAR Z OTOKA

Iz Zadrečke doline do morja peš v dveh dneh

Uroš Podbregar (spredaj) se je peš do Kopra 
prvič podal predlani, letos je podvig ponovil 

s prijateljem Borisom Kolencem. 
V ozadju je gora Nanos.

Ste kdaj pomislili, da bi se na morje podali 
kar peš? Verjetno to ne pade na misel nikomur. 
No, skoraj, so namreč tudi izjeme. Mednje vse-
kakor sodi Uroš Podbregar z Otoka. Ta se je iz 
Zadrečke doline do Kopra prvič podal predlani, 
letos v avgustu je podvig ponovil. Za pot, dolgo 
144 kilometrov, je porabil dva dneva. 

NA ZANIMIVO POT Z VELIKO HUMORJA IN 
SMEHA

»Na pot sem se odpravil s prijateljem Bori-
som Kolencem. Štartala sva na petek ob treh 
popoldan in v Koper prispela na nedeljo ob enih 

zjutraj. Prvi daljši počitek sva si privoščila v pe-
tek, pozno ponoči. Tedaj sva za kratek čas zas-
pala in se zgodaj zjutraj odpravila naprej,« je o 
svojem podvigu povedal Podbregar. Dejal je, da 
bi težko izpostavil določeno doživetje na poti, 
saj je bila pot sama po sebi zelo zanimiva, z ve-
liko smeha in humorja. Hodila sta večinoma ob 
glavni cesti in le tu in tam ubrala bližnjice. 

PRIPRAVE NISO BILE NIČ POSEBNEGA
Priprave za podvig, kot je dejal Podbregar, ni-

so bile nič posebnega. Le malo je pobrskal po 
spletu. Kondicije že itak premore več kot do-

Za pot, dolgo 144 kilometrov, sta porabila dva dneva in v Koper prispela ob enih zjutraj.

volj. Letos je namreč opravil preizkus preživetja 
v divjini in si tedaj pridobil veliko izkušenj. Tu-
di obisk gora je njegova stalnica. Sicer si fizič-
no vzdržljivost krepi z maratoni, pleza po fera-
tah in kolesari. Družina ga pri vsem tem podpi-
ra in je vajena njegovih prebliskov in nevsakda-
njih podvigov. 

Marija Šukalo, 
foto: arhiv Uroša Podbregarja

SMUČARKA TINA ROBNIK 

Trenirala na švicarskem ledeniku 

Tina Robnik je na snegu 
praznovala 29. rojstni dan. 

(Foto: osebni arhiv)

Alpska smučarka Tina Robnik je v času, 
ko se je veliko ljudi namakalo v morju ali je-
zerih, smučala na švicarskem ledeniku Saas-
-Fee in se pripravljala na zimsko sezono. Ko-
liko smučarskih tekem bodo izvedli, se še ne 
ve, znano pa je, da odpadejo tekme v Sever-
ni Ameriki.

Tina se na sezono pripravlja po programu ne 
glede na to, kako bo s tekmovanji. Z Ano Bucik 
sta uživali v odličnih razmerah na ledeniku, pred 
tem sta doma skrbeli za fizično pripravo. Tina je 
na snegu praznovala 29. rojstni dan, pred tre-
ningi na ledeniku pa je opravila tudi strokovni 
izpit iz socialnega varstva.

Štefka Sem

TEKMA Z MALOKALIBRSKO PUŠKO LEŽE

Zmagal 
Tomaž Trogar

Po krajšem odmoru je Strelsko društvo Gor-
nji Grad začelo z aktivnostmi na strelskem po-
dročju. V nedeljo je organiziralo tekmo na streli-
šču gornjegrajske lovske družine v Zagradišču. 
Udeleženci so streljali z malokalibrsko puško le-
že brez naslona na 50 metrov v malokalibrsko 
tarčo po 5 nabojev za preizkus in 10 nabojev za 
oceno. To je bila druga takšna tekma. Zmagal je 
Tomaž Trogar (85 krogov) pred Ivanom Rihter-
jem (83) in Ivkom Poličnikom (78).

Za medalje v tej disciplini se upošteva naj-
boljši rezultat od treh tekem in ker na prvi tekmi 
niso bili doseženi najboljši rezultati, je trenutna 
razvrstitev enaka zadnji. Za končni vrstni red bo 
odločeno na tretji tekmi. 

Janez Kolar
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MONIKA HRASTNIK

Četrtič državna prvakinja v gorsko kolesarskem spustu

Monika Hrastnik je v Mariboru osvojila naslov državne prvakinje v gorsko kolesarskem 
spustu. (Foto: Žiga Mikeli)

Monika Hrastnik je v Mariboru osvojila četr-
ti zaporedni naslov državne prvakinje v gorsko 
kolesarskem spustu. Tekma je bila v skrajšanem 
programu, tako da se je odvila v enem dnevu. 
Nadaljevanje sezone bo skromno s tekmovanji.

SVETOVNO PRVENSTVO NAJ BI BILO V 
AVSTRIJI

»Vožnja je bila solidna, z nekaj napakami,« 
je povedala Monika po osvojitvi novega naslo-
va državne prvakinje in dodala, da je s prvo le-
tošnjo dirko zadovoljna. Kar se tiče tekem sve-
tovnega pokala, so skoraj vse odpovedane, čaka 
še na odločitev, kaj bo z dirko v Mariboru. Sve-
tovno prvenstvo naj bi se odvilo v Avstriji v ok-
tobru.

ŽE OD MARCA SE NI VIDELA S ČLANI EKIPE
S člani francoske ekipe Team Dorval AM, za 

katero tekmuje, se ni videla že od marca, ko se 

je začela epidemija, tako da jih že pogreša. Ker 
v Franciji poteka francoski pokal normalno, se 
je odločila, da gre na dve tekmi v Francijo, in si-

cer v Bike park Metabief in Les Orres. Tam bo z 
ekipo tudi pripravila načrte za naslednjo sezono.

Štefka Sem

POLETNA VELIKA NAGRADA V SMUČARSKIH SKOKIH

Bombek petnajsti, Zajc skupno deveti

Jan Bombek je na prvi tekmi najvišjega ranga 
dosegel 15. mesto, v poskusnem skoku pa je 
bil odličen peti.

Poletna sezona v smučarskih skokih je kon-
čana po samo dveh tekmah. Te so organizira-
li v poljski Wisli, na obeh tekmah pa je zmagal 
Dawid Kubacki. Timi Zajc (SSK Ljubno ob Sa-
vinji BTC) je na drugi tekmi osvojil četrto mesto, 
na prvi pa se ni uvrstil v finalno serijo. Kljub te-
mu je v skupnem seštevku osvojil deveto mesto.

BOMBEK NA 15. MESTU
15. mesto na sobotni tekmi je osvojil novinec 

v svetovnem pokalu, član Smučarsko skakalne-
ga kluba Ljubno ob Savinji BTC Jan Bombek, na 
nedeljski tekmi je bil diskvalificiran. Slovensko 
ekipo so še sestavljali Peter Prevc (16. in 11. mes-

to), Rok Justin (11. in 14.), Anže Lanišek (19. in 13. ), 
Žiga Jelar (24. in 25.) in novinec Lovro Kos, ki se 
ni uspel uvrščati v najboljšo trideseterico.

Pred kvalifikacijsko serijo so skakalci opra-
vili tudi z dvema serijama uradnega treninga. 
Bombek je odlično formo kazal od prvega skoka 
naprej. Že prvi skok je opravil z odliko, pristal je 
pri 127,5 metra in kot najboljši Slovenec zaostal 
samo za štirimi Poljaki.

Štefka Sem

ATLETSKA MITINGA NA MADŽARSKEM IN POLJSKEM

V močni konkurenci Mihalinčeva obakrat odlična peta

Maja Mihalinec je v kratkem nastopila na 
štirih atletskih mitingih. (Foto: arhiv AZS)

Mozirjanka Maja Mihalinec je v zelo dobri 
formi in niza nastop za nastopom. Potem ko je 
v sredo, 19. avgusta, tekla na 200 metrov na 10. 
memorialu Istvana Gyulaija v Szekesfehervarju, 
je v torek, 25. avgusta, na mitingu svetovne ce-
linske serije v Chorzowu na Poljskem pretekla 
100-metrsko progo. Na obeh tekmovanjih si je 
pritekla peto mesto. Na Madžarskem je daljšo 
progo pretekla v 23,51 sekunde, na Poljskem pa 
je na krajši z 11,52 imela drugi čas sezone. 

DOBER FINIŠ DOBER POKAZATELJ 
ZA FORMO 

»Na Madžarskem sem na ogrevanju občutila 
nekaj utrujenosti in sem slabše štartala, sem pa 

zato bolje finiširala kot na dosedanjih tekmah. 
To je za mojo formo dober pokazatelj. 

S časom na Poljskem nisem najbolj zadovolj-
na, čeprav sem v sezoni hitreje na 100 metrov 
tekla le v Monaku. Zdi se mi, da sem sposobna 
več, ampak ne uspem sestaviti res dobrega te-
ka. Na treningih se šele sedaj posvečam dolo-
čenim tehničnim podrobnostim,« je oba nastopa 
ocenila članica Atletskega društva Mass Ljublja-
na in najboljša slovenska atletinja lanskega leta. 

Marija Šukalo
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•	 KOLESARKA	PADLA	TRI	METRE	
	 GLOBOKO

Logarska dolina: 18. avgusta okoli 13. 
ure se je na območju Logarske doline laž-
je poškodovala mladoletna kolesarka, ki je 
kolesarila v spremstvu staršev. Pri vožnji 
navzdol iz smeri Pentlje je v desnem ovin-
ku izgubila nadzor nad kolesom in zapelja-
la okoli tri metre globoko v suho strugo po-
toka.

•	 POŠKODOVANO	OSEBO	PREPELJALI	
	 V	UKC	LJUBLJANA

Logarska Dolina: 18. avgusta ob 13.30 
so v Logarski Dolini gasilci PGD Solčava za-
varovali kraj pristanka helikopterja Sloven-
ske vojske z dežurno ekipo helikopterske 
nujne medicinske pomoči Brnik na krovu, 
ki je poškodovano osebo prepeljala v UKC 
Ljubljana.

•	 ZASEG	VOZILA
Ljubno ob Savinji: 19. avgusta so poli-

cisti na Ljubnem ob Savinji vozniku, ki je 
vozil brez veljavnega vozniškega dovolje-
nja, zasegli osebno vozilo

•	 ČELNO	TRČENJE	ZARADI	
	 NEPRILAGOJENE	HITROSTI

Dobletina: 20. avgusta ob 14.34 uri se je 
v Dobletini zgodila prometna nesreča, v ka-
teri sta se poškodovali osebi. Povzročil jo 
je voznik osebnega vozila z neregistrira-
nim priklopnikom, na katerem je imel na-
ložena drva. Zaradi vožnje z neprilagojeno 
hitrostjo je izgubil oblast nad vozilom in za-
peljal na levi prometni pas, po katerem je 
v tistem trenutku pravilno pripeljala vozni-
ca osebnega vozila. Voznica in njen mlado-
letni sopotnik sta se v trčenju lažje poško-
dovala. Gasilci PGD Nazarje so zavarovali 
kraj dogodka, posipali z vpojnimi sredstvi 
razlite motorne tekočine, odklopili akumu-
lator, odstranili tovor s ceste in nudili po-
moč vlečni službi. Zgornjesavinjski reše-
valci nujne medicinske pomoči so na kraju 
oskrbeli osebi, ki sta sami odšli na pregled. 
Povzročitelju so izdali plačilni nalog.

•	 KOLESARKA	IZGUBILA	NADZOR	NAD	
	 KOLESOM	

Mozirje: 23. avgusta je v Lokah pri Mo-
zirju med vožnjo kolesarka izgubila nadzor 
nad kolesom in padla. Pri tem se je lažje te-
lesno poškodovala.
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Naročniki Savinjskih novic
imajo 15% POPUST pri objavah 

zahval in čestitk.

Nasveti, Oglasi

MATJAŽ SEM, spec.
pomočnik komandirja PP Mozirje
policijski inšpektor I

Za večjo prometno varnost otrok ob začetku 
šolskega leta 

Poletje se izteka in z njim tudi 
šolske počitnice. Naše ceste bo-
do septembra zopet polne otrok, 
ki se vračajo v šolo, nekateri pa na 
šolsko pot stopajo prvič. Da bi bi-
la njihova pot v šolo varna, bo od 
24. avgusta do 6. septembra po-
tekala preventivna akcija Zače-
tek šolskega leta, namenjena var-
ni vključitvi otrok v promet, ki jo 
vodi in koordinira agencija za var-
nost prometa. 

POOSTREN NADZOR 
POLICISTOV

Policisti bodo v prvih šolskih 
dneh šole izvajali poostren nad-
zor hitrosti ter preverjali tehnično 
brezhibnost avtobusov in drugih 
vozil, s katerimi se otroci prevažajo 
v šolo. Pozorni bodo tudi na opre-
mljenost otrok z rumenimi rutica-
mi in odsevnimi telesi.

PRVOŠOLCI NE POZNAJO VSEH 
NEVARNOSTI

Skrb za tiste, ki prvič stopajo na 
šolske poti in ne poznajo nevar-
nosti, s katerimi se lahko srečajo 
na šolski poti in v vsakdanjem pro-
metu, je izredno pomembna. Ob 
tem seveda ne smemo pozabiti na 
učence, ki se po dolgih počitnicah 
vračajo v šole in so še razigrani.

VOZNIKI NAJ BODO ŠE POSEBEJ 
POZORNI

Otroci so kot prometni udeležen-
ci nepredvidljivi, prometne pred-
pise si razlagajo po svoje (pred-
vsem prometne znake, ki obvešča-
jo o varni hoji), prav tako ne zmore-
jo pravilno oceniti hitrosti in odda-
ljenosti bližajočega se vozila. Zato 
moramo za njihovo varnost skrbe-
ti predvsem drugi udeleženci v ce-
stnem prometu. Otroci in mladole-
tniki spadajo v t. i. skupino šibkej-

ših prometnih udeležencev, saj se 
zelo redko pojavljajo kot povzroči-
telji prometnih nesreč. Zato mora-
jo vozniki nanje še posebej paziti.

ZA VEČJO VARNOST OTROK VAM 
POLICISTI SVETUJEMO:

Starši! Te in prihodnje dni čim 
več časa namenite prometno var-
nostni vzgoji otrok. Preverite, kaj 
vaši otroci znajo in zmorejo, ne 
samo na šolski poti, ampak tudi 
na sprehodu, na kolesu ali v avto-
mobilu. Pri tem ne pozabite: naj-
boljša vzgoja je vedno vaš lasten 
zgled! 

Pri prevozu otroke dosledno za-
varujte z varnostnimi pasovi ozi-
roma jih prevažajte zavarovane 
v ustreznih sedežih. Tudi sami se 
vedno pripnite!

Vozniki! Kot udeleženci v pro-
metu bodite na otroke in njihovo 
nepredvidljivost še posebej po-
zorni! Temu prilagodite tudi način 
svoje vožnje. Še posebej bodite po-
zorni v bližini vrtcev in šol ter kra-
jev, kjer se morda otroci igrajo (npr. 
na ulicah, na parkiriščih ...).

Zagotavljanje varnosti otrok je v 
prvih septembrskih dneh ena naj-
pomembnejših nalog policije. V 
skladu z usmeritvami na področju 
zagotavljanja varnosti cestnega 
prometa policisti ob začetku vsa-
kega šolskega leta izvajamo usta-
ljene aktivnosti. 

S stalno navzočnostjo ob šo-
lah in šolskih poteh prispevamo k 
umirjanju prometa.

AKTIVNOSTI POLICIJE SO 
RAZDELJENE V TRI SKLOPE:
• aktivnosti policije pred začet-

kom šolskega leta 

Pred začetkom šolskega leta 
policisti pregledamo cestnopro-
metno signalizacijo v okolici šol in 
o ugotovitvah obveščamo vzdrže-

valce cest. Vodstva šol opozarja-
mo na dolžnost varovanja otrok na 
šolski poti, skupaj z vodstvom po-
samezne šole pa pripravimo načr-
te varnih poti v šolo in predlagamo 
morebitne spremembe prometne 
ureditve.

• aktivnosti policije v prvih šol-
skih dneh

V okolici šol policisti izvajamo 
poostren nadzor prometa, še pose-
bej med prihodom učencev v šo-
lo in odhodom domov. Preverjamo 
varno hojo otrok in prečkanje ces-
te, opremljenost prvošolčkov z ru-
menimi ruticami in odsevnimi te-
lesi za večjo varnost ob zmanjša-
ni vidljivosti, brezhibnost koles, ko-
les s pomožnim motorjem in koles 
z motorjem ... 

• aktivnosti policije med šolskim 
letom 

Tudi sicer policisti med šolskim 
letom preverjamo brezhibnost av-
tobusov za prevoz otrok na izle-
te ter kontroliramo njihove voz-
nike. Precej pozornosti posveča-
mo tudi nadziranju organiziranih 
šolskih prevozov otrok in prevo-
zov otrok, ki jih opravljajo njiho-
vi starši. 

ZAHVALA

Naročnik objave: Bojan Golob, Tratnikova 8, 3331 Nazarje

Hvala Savinjskim novicam za nominacijo in vsem, 
ki ste glasovali zame. 

Bojan Golob, Nazarje
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Za razvedrilo

MŠ

REGGE LEP POGLED
Redko se zgodi, da pripelje soproga svojega ljubega tako daleč 

ob tako pravem času in s tako lepim namenom, a se. Marija Jeraj, 
Vrbinova Marica s Spodnjega Pobrežja, je na delu v Nemčiji srečala 
partnerja Horsta Reggeja in kmalu za tem, pred nekaj nad 50 leti, 
prevzela še njegov priimek. Pripeljala ga je na ogled naše lepe de-
žele in Horst se je zaljubil tudi v naše kraje, ki jih od tedaj redno obi-
skujeta. Če je Marica prvič prisopihala do Mozirske koče pred 60 le-
ti kot učenka osnovne šole, je njen Regge(c) iz Lüdenscheida ob le-
tošnjem dopustu na Golteh stisnil Marijo ravno ob 50-letnici prve-
ga obiska v naši dolini (na Marijin praznik) in ji obljubil trdno zvezo 
v nedogled. Pred Mozirsko kočo pa ta lep pogled! 

ROSENSTEINA FIT IN MOBIL
Anton Rosenstein – »L« Tonček in njegova partnerka Magda 

Megi – »Tribučka« sta peš, s kolesi ali v avtu še vedno v pogonu. 
Kot reče Megi, »fit in mobil«, to je najin stil … Na Golteh sta treni-
rala brzino z nordijskimi palicami. Megi je jezikala, da jo komandira 
mož, znani učitelj vožnje motornih vozil, Toni pa je le vase brundal, 
da je ravno obratno. No, tudi v seštevku hitrosti in km oba še ved-
no nekoliko zaostajata za slavnim sinom Erikom, ki si po napovedi 
po lanskem triumfu v Ameriki kuje nove načrte, če mu bo to omo-
gočilo stanje duha in korona nevarnost. Najprej zdravje, potem pa 
dirke in slavje! 

ZAŠČITENA PRED VIRUSI IN HLAPI
Martin Petek, znani lučki gostinec in ljubitelj dobrega petja (le-

vo): »Še dobro, da imam masko, tako me hlapi ne bodo premamili, 
da posežem po kozarcu. Zunaj pa mi tudi ni treba meriti dolžine šan-
ka. Več časa prebiješ na delu za njim, daljši je!«

Boštjan Lokan, gostinec »v službi« Petkovih: »Ko bom v tvojih le-
tih, bom verjetno tudi sam razmišljal tako. Kako bo tedaj zame taisti 
šank dolg, danes še ne morem povedati.«

MŠ

JM

JM
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Križanka, Informacije

KUPON za brezplačni mali oglas do 10 besed v 36. številki SN

2020

Ime in priimek:

Naslov: 

Vsebina oglasa (do 10 besed):

POROKE
• Boris Kristl iz Benedikta in Manja Leš iz Maribora
• Boštjan Movh in Maja Vede, oba iz Velenja
• Anže Ovsenek iz Tržiča in Ines Wolf iz Gornje Radgone
• Rok Zamuda iz Dola pri Ljubljani in Maruša Matelič iz Ljubljane
• Tilen Abraham iz Hajdine in Laura Čepe iz Rač
• Ivan Spinčić in Doris Kalc, oba s Hrvaške
• Vid Eržen iz Škofje Loke in Marjeta Zagožen z Ljubnega ob Savinji
• Jure Bitenc in Ana Marija Mušič, oba iz Ljubljane 

SMRTI
• Ana Gračnar iz Gornjega Grada
• Helena Selišnik iz Robanovega Kota
• Fortunat Rajter iz Gornjega Grada
• Ivan Hribernik z Ljubnega ob Savinji
• Zoran Beltram iz Ljubije
• Frančiška Herlah iz Radegunde
• Ljudmila Skornšek iz Mozirja
• Zorka Celinšek iz Spodnje Rečice
• Ana Kolenc iz Šmartnega ob Dreti

Matična kronika za julij 
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Petek,
28. avgust

ob 9.30. Medgen borza Rečica ob Savinji
Živ žav počitnice
ob 18.00. Medgen borza Rečica ob Savinji
Delavnica s Simonom Ogrizkom Skrivnosti 
babičinega vrta 
ob 20.00. Solčava 
Monokomedija Profesor Kuzman mlajši

Sobota,
29. avgust

ob 8.00. Pred trgovino Spar v Nazarjah
Start kolesarjenja 12. Kolo prijateljstva
ob 9.00. Pri spomeniku v Bočni
Mrazekov pohod

Nedelja,
30. avgust

ob 18.00 in 18.30. Grad Vrbovec Nazarje
Voden sprehod in degustacija grajskega 
sladoleda

 Ponedeljek,
31. avgust

ob 18.00. Terasa gradu Vrbovec v Nazarjah
Zaključek poletja in brezplačna joga na prostem

Torek,
1. september

ob 10.00. Medgen borza Rečica ob Savinji
Dopoldanska čajanka
ob 10.00. Center Rinka Solčava
Klepet ob skodelici čaja

Sreda,
2. september

ob 17.00. Medgen borza Rečica ob Savinji
Ura pravljic z ustvarjalno delavnico

Napovednik, Mali oglasi, Oglasi

Napovednik dogodkov

◊	KMETJE,	GOZDARJI
Gradimo gozdne vlake brez miniranja. Opravljamo tudi 
vsa ostala dela s strojno mehanizacijo ter kiper prevoze. 
Kvalitetno in poceni; Brlec Franc 041/606-376.

GP Brlec d.o.o., Prihova 95, 3331 Nazarje.     

◊	ŠIVILJSTVO	ŽANA	
Šivanje po meri, kostimi, srajce, hlače in razna popravi-
la (menjava zadrg, krajšanje, ožanje). Gsm 041/498-943. 

Oblak Z. Barbara s.p., Ljubija 88, 3330 Mozirje.

ŽIVALI – PRODAM
Prašiče, najboljše mesnate pasme 
za dopitanje na večjo težo, Fišar; 
gsm 041/619-372.
Prodam pujske, odojke ali za na-
daljno rejo; gsm 041/878-135.
Prodam zajklje za pleme in zajca; 
gsm 040/684-008.
Bikca simentalca, starega 10 dni, 
prodam; gsm 051/364-174.
Prodam 2 bikca čb-limuzin, teden 
dni stara; gsm 031/805-832.
Prodam bikca, težkega 150 kg; gsm 
051/271-674.

ŽIVALI – KUPIM
Kupim kravo, telico za zakol, dopi-
tanje in teličke bikce nad 100 kg; 
gsm 031/533-745.

ŽIVALI – ODDAM
Oddam morsko prašičko; gsm 
031/689-841.

DRUGO – PRODAM
Prodamo metrska, klafterska, cep-
ljena drva - bukev, gaber, možen 
tudi prevoz; gsm 031/229-154.
Prodam gorilnik in zalogovnik za 
pelete, odlično ohranjen, cena po 
dogovoru; gsm 041/665-178.
Prodam odlično ohranjen trosed, 
dolžina 190 cm, cena 50 eur; gsm 
069/96-35-38.

Prodam ječmen, cena 0,20 eur, in 
krompir, 0,50 eur; gsm 051/630-807.
Prodam suha, klafterska, buko-
va drva, možen razrez in dostava; 
gsm 031/515-112.
Prodam jedilni krompir; gsm 
041/216-481.
Prodam cepljena brestova drva na 
paleti, dolžine 33 cm. Možna dosta-
va; gsm 040/430-080.
Prodam domačo pirino moko; gsm 
031/800-852.
Prodam lita platišča 16 col, 5×112, 
e t45, z gumami, ter lita platišča 17 
col, 5×112, et 43, oboje so original; 
gsm 040/684-238.

VOZILA – KUPIM
Traktor za lastne potrebe, od prve-
ga lastnika, dobro plačilo; gsm 
030/419-790.

VOZILA – PRODAM
Prodam ugodno traktor same del-
fino 32 s kabino, registriran; gsm 
031/759-955.
Prodam hondo cr v 2.2. tdci ele-
gance l. 2007, zelo lepo ohranjen; 
gsm 070/870-321.
Prodam mercedes benz vito 122, 
avtomatik, 5 sedežev, tovorno vo-
zilo, l. 5/2014, 193.000 km, servi-
siran, možna tudi menjava; gsm 
040/684-238.
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Oglasi
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